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ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗ 
ΕΝΟΤΗΤΑ ΗΜΑΘΙΑΣ

ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΤΙΚΕΣ 
ΕΚΛΟΓΕΣ

Συνέντευξη “Στη Φάκα” του υποψήφιου 
προέδρου της ΟΝΝΕΔ Σάκη Ιωαννίδη

“Οι εκλογές της Κυριακής είναι η 
μεγαλύτερη ευκαιρία να αποδείξουμε 
ότι η γενιά μας είναι παρούσα!”

Τα προνόμια της
τρόικας στην Ελλάδα

Απαλλάσσονται από φόρους και δαπάνες το προσωπικό του ΔΝΤ, της Ευρωπαϊκής 
Επιτροπής και της ΕΚΤ, καθώς και τα μέλη της Task Force στη χώρα μας

Εντυπωσιασμένος από την Ημαθία 
Ινδός εκδότης - Φιλοξενήθηκε στη 
περιοχή μας

Η ονοματολογία και 
το παρασκήνιο



    Η συγκυβέρνηση, 
προχώρησε σε αυτό που 
μας έχει πλέον «συνηθίσει» 
να κάνει ότι ένα κομμάτι 
των εργαζομένων 
αποφασίζει να «σηκώσει 
κεφάλι». Να προχωρήσει 
σε επιστράτευση του 
συγκεκριμένου κλάδου, 
όπως έκανε λίγους 
μήνες νωρίτερα με τους 
ναυτεργάτες και τους 
εργαζόμενους στους 
ΟΤΑ. Στην περίπτωση 

των εκπαιδευτικών έκανε ένα ακόμη βήμα προς  την 
ολοκληρωτική  απαγόρευση του δικαιώματος της απεργίας. 
Επιστράτευσε- προληπτικά- τους καθηγητές πριν αυτοί 
αποφασίσουν δημοκρατικά μέσα από τις Γενικές Συνελεύσεις- 
τον τρόπο που θα κινητοποιηθούν. 
Όλα αυτά που προκαλούν απέχθεια αλλά και δημιουργούν 
ερωτήματα για το «που πάει τελικά τα πράγματα αυτή η 
κυβέρνηση». Φυσικά τα διάφορα «παπαγαλάκια» της 
προσπαθούν να φέρουν τους καθηγητές σε αντιπαράθεση 
με τους γονείς και τους μαθητές, λέγοντας ότι τα κάνει αυτά 
η κυβέρνηση γιατί δήθεν ενδιαφέρεται για το καλό των 
παιδιών που δίνουν εξετάσεις. ΕΙΝΑΙ ΜΕΓΑΛΟ ΨΕΜΑ!

Ποιοι άραγε τα λένε αυτά; Έχουμε μία κυβέρνηση- που ως 
συνέχεια- των προηγούμενων έχει οδηγήσει το 65% των 
νέων στην ανεργία.
-Μια κυβέρνηση που με την πολιτική της έχει οδηγήσει σε μια 
τριετία 120.000 πτυχιούχους Έλληνες στη μετανάστευση.
-Μια κυβέρνηση που με την πολιτική της αφήνει τα παιδιά 
μας χωρίς θέρμανση στα σχολεία.
-Μια κυβέρνηση που απαρτίζεται από εκείνους οι οποίοι 
έφτασαν να μοιράζουν στα σχολεία φωτοτυπίες αντί για 
βιβλία, είναι δυνατόν να μη σκέφτεται τα παιδιά μας;
-Μια κυβέρνηση που με την πολιτική της 500.000 παιδιά 
ζουν κάτω από το όριο της φτώχειας, που με την πολιτική 
της έφτασαν να λιποθυμούν παιδιά στα σχολεία λόγω 
υποσιτισμού;
Και ακόμη έχουμε μία κυβέρνηση:
-Που έκοψε το μισό μισθό από τους γονείς των μαθητών.
-Μια κυβέρνηση που με την πολιτική της έχει στείλει 
εκατοντάδες πατεράδες και μανάδες στην ανεργία.
-Μια κυβέρνηση που με την πολιτική της εξαναγκάζει τις 
ελληνικές οικογένειες να πληρώνουν πάνω από 5 δισ. ευρώ 
ετησίως για ιδιωτικές δαπάνες Παιδείας.
Φυσικά κάποιος θα μπορούσε να πέι ότι «όποιος αγαπάει, 
παιδεύει»!

Η επιστράτευση των καθηγητών από την κυβέρνηση 
αποκαλύπτει την αντιδραστικότητα των αλλαγών στην 
παιδεία. Δείχνει τι σημαίνει εκπαιδευτικός στο “νέο σχολείο” 
της αγοράς, της λεγόμενης αξιολόγησης, του υποσιτισμού, 
των ταξικών φραγμών. Η εξέλιξη αυτή επιβεβαιώνει 
περίτρανα ότι κυβέρνηση και κεφάλαιο θέλουν δάσκαλο 
σκυφτό κι αμόρφωτο λαό. Αλήθεια, ο δημοκράτης Σαμαράς, 
ο συνταγματολόγος Βενιζέλος και ο «αριστερός» Κουβέλης 
δεν ξέρουν ότι η ενέργειά τους μπορεί να εκληφθεί σαν 
«αυταρχισμός»; Σαν «αυθαιρεσία»; Σαν «αντιδημοκρατική 
εκτροπή»;Το ξέρουν, αλλά η κυβέρνηση, πιστή στο καθήκον 
της...

Οσο δε αφορά το ενδιαφέρον της για τα ζητήματα της 
εκπαίδευσης σημειώνουμε ακόμη: 
-Μέσα σε τρία χρόνια, έχουν βάλει λουκέτα σε 980 σχολεία, 
στο λεξικό της πολιτικής τους απρέπειας αυτό το λένε 
«συγχωνεύσεις» - αλλά τώρα ζητάνε και τα ρέστα!
-Μόνο φέτος έχουν χαθεί, λόγω ελλείψεων σε καθηγητές, 
πάνω από 32.000 (!) διδακτικές ώρες - αλλά τώρα ζητάνε 
και τα ρέστα!
-Από το 2009 και μετά, οι μειώσεις δαπανών για τα σχολεία 
αγγίζουν το 47% (!) - αλλά τώρα ζητάνε και τα ρέστα!
-Η Ελλάδα είναι η χώρα της ΕΕ, που, εκτός από το υψηλότερο 
ποσοστό μαθητικής διαρροής, παρουσιάζει και το «προνόμιο» 
το ποσοστό της αύξησης των νέων που βρίσκονται εκτός 
εκπαίδευσης, κατάρτισης και απασχόλησης να έχει αυξηθεί 
από το 2008 μέχρι το 2011 κατά 54,7% (!) - και τώρα ζητάνε 
και τα ρέστα!

Η εμπειρία της φετινής   χρονιάς  που  ολοκληρώνεται δεν 
αφήνει περιθώριο για αυταπάτες. Σχολεία χωρίς δάσκαλο, 
εκατοντάδες κενά σε βασικά μαθήματα μέχρι και το Γενάρη, 
υποσιτισμός που εξαπλώνεται σχολεία χωρίς θέρμανση, 
στεγνές οικονομικά σχολικές επιτροπές στους Δήμους της 
χώρας κ.α Τουλάχιστον ας μην μας κοροϊδεύουν!!!
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Ιδιοκτήτης - Εκδότης
Κυριάκος Γρηγοριάδης

Σύμβουλος Έκδοσης
Καλλίστρατος Γρηγοριάδης

Γραφεία - Τυπογραφείο
Κεντρικής 194, Βέροια

Τηλ. & fax: 23310 72236
Κιν.: 6948808995

E-mail: stifaka.news@gmail.com 

* Τα επώνυμα άρθρα δεν απηχούν απαραίτητα τις 
απόψεις της  εφημερίδας.

sansimera.gr

1453: Ο Μωάμεθ Β’ προτείνει στον Κωνσταντίνο Παλαιολόγο να εγκαταλείψει την 
Πόλη με ανταλλάγματα, αλλά ο αυτοκράτορας αρνείται.

1893: Ιδρύεται ο Εθνικός Γυμναστικός Σύλλογος, το δεύτερο αρχαιότερο αθλητικό 
σωματείο της Αθήνας, από 12 μέλη του Πανελληνίου που διαφωνούν με την 
πολιτική του προέδρου Ιωάννη Φωκιανού.

1911: Ψηφίζεται το νέο Σύνταγμα της Ελλάδας, με πρωτοβουλία της κυβέρνησης 
του Ελευθερίου Βενιζέλου.

1934: Η 24χρονη Μπόνι Πάρκερ και ο 25χρονος Κλάιντ Μπάροου, το γνωστό δίδυμο 
παρανόμων Μπόνι και Κλάιντ, σκοτώνονται στη Λουιζιάνα από την αστυνομία, 
καθώς οδηγούν μία κλεμμένη Ford V8, το αγαπημένο μοντέλο αυτοκινήτου του 
ζευγαριού. Ο Κλάιντ είχε στείλει επιστολή στον Χένρι Φορντ το 1934 συγχαίροντάς 
τον για το μοντέλο αυτό: «Οδηγούσα πάντα ένα Ford, αφού μόνο με ένα τέτοιο 
μπορούσα να διαφύγω... Δεν κοστίζει τίποτε να σου πω τι καταπληκτικό αυτοκίνητο 
έχεις φτιάξει».

1941: Καθώς η Μάχη της Κρήτης συνεχίζεται, ο Βασιλιάς Γεώργιος Β’ και η Ελληνική 
Κυβέρνηση φεύγουν από το νησί και μεταβαίνουν στην Αίγυπτο, για να συνεχίσουν 
από εκεί τον αγώνα κατά του Άξονα.

1969: Οι Who κυκλοφορούν το διπλό άλμπουμ «Tommy», που περιέχει την 
ομώνυμη ροκ όπερα.

1986: Η Κεντρική Υπηρεσία Πληροφοριών (ΚΥΠ) αποστρατιωτικοποιείται και 
μετονομάζεται σε Εθνική Υπηρεσία Πληροφοριών (ΕΥΠ).
 
 

Η επικαιρότητα σε σκίτσο
“Η ΑΛΛΗ ΑΠΟΨΗ”

Γράφει ο Αλέκος Χατζηκώστας*

*Εκδότης της εφημερίδας “Η ΑΛΛΗ ΑΠΟΨΗ”

“Δεν ενδιαφέρονται πραγματικά 
για τα παιδιά μας…” 
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ΠΩΛΕΙΤΑΙ
HYUNDAI ATOS, 1.100cc,  
μοντέλο ‘06, 5θυρο, ABS, 

αερόσακο, υδραυλικό τιμόνι, 
ηλεκτρ. παράθυρα, a/c, ράδιο-cd,

άριστη κατάσταση, ΚΤΕΟ ‘12

   Τηλ. Επικοινωνίας: 694 8808995

“Δεν ενδιαφέρονται πραγματικά 
για τα παιδιά μας…” 

Προνόμια και ασυλίες απολαμβάνουν το προσωπικό του ΔΝΤ, 

της Ευρωπαϊκής Επιτροπής και της ΕΚΤ, καθώς και τα μέλη 

της Task Force στη χώρα μας, με βάση τις συνθήκες και τις 

συμφωνίες, όπως προκύπτει από έγγραφο του υφυπουργού 

Εξωτερικών Δημήτρη Κούρκουλα που διαβιβάστηκε στη 

Βουλή έπειτα από ερώτηση βουλευτών του ΣΥΡΙΖΑ.

Οι βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ, Στάθης Παναγούλης, Νάσος 

Αθανασίου και Δημήτρης Στρατούλης, στο κείμενο της 

ερώτησής τους, ζητούσαν να ενημερωθούν για τις «δαπάνες 

της τροϊκανής χούντας, το νομικό καθεστώς της και τον 

οικονομικό δολοφόνο το ΔΝΤ». Σύμφωνα με το ΑΜΠΕ, εκτός 

από το νομικό καθεστώς της παρουσίας τους στην Ελλάδα, 

ζητούσαν να διαβιβαστούν στη Βουλή αναλυτικά στοιχεία 

για το συνολικό αριθμό των εμπειρογνωμόνων, υπαλλήλων, 

συμβούλων και υπαλλήλων γραμματειακής υποστήριξης, 

καθώς και όσων υπάγονται στον Χερστ Ράϊχενμπαχ και τον 

Χανς-Γιοακίμ Φούχτελ.

Διεθνές Νομισματικό Ταμείο 
Όπως διευκρινίζει ο υφυπουργός Εξωτερικών, «το ΔΝΤ και το 

προσωπικό του απολαύουν προνομίων και ασυλιών δυνάμει 

της Συμφωνίας περί Διεθνούς Νομισματικού Ταμείου της 22ας 

Ιουλίου 1944 (που κυρώθηκε από τη χώρα μας με τον Α.Ν. 

766/1945) και της Σύμβασης της 21ης Νοεμβρίου 1947 περί 

προνομίων και ασυλιών των Ειδικευμένων Οργανισμών των 

Η.Ε. (που κυρώθηκε στη χώρα μας με το ν. 471/1976)». (σ.σ. 

για το θέμα αυτό έχει εγγράφως απαντήσει και παλαιότερα 

το υπουργείο Οικονομικών ότι στη βάση των διατάξεων 

αυτών το ΔΝΤ, ως διεθνής οργανισμός, απαλλάσσεται από 

οποιοδήποτε δασμό και φόρο).

Ευρωπαϊκή Επιτροπή
Ως προς το προσωπικό της Ευρωπαϊκής Επιτροπής και της 

Ευρωπαϊκής Κεντρικής Τράπεζας, εφαρμοστέο είναι το 

Πρωτόκολλο της 8ης Απριλίου 1965 περί προνομίων και 

ασυλιών της ΕΕ, το οποίο ισχύει σήμερα ως Πρωτόκολλο 7 και 

είναι προσαρτημένο στη Συνθήκη για την ΕΕ και στη Συνθήκη 

για τη λειτουργία της ΕΕ.

Ομάδα Δράσης (Task Force)
Όσον αφορά τα μέλη της Ομάδας Δράσης που βρίσκονται στην 

Ελλάδα, ως υπάλληλοι της Ευρωπαϊκής Επιτροπής, εμπίπτουν 

στην έννοια των «υπαλλήλων και του λοιπού προσωπικού 

των Ευρωπαϊκών Κοινοτήτων» και συνεπώς διέπονται από τις 

διατάξεις των άρθρων 12-16 του ως άνω Πρωτοκόλλου του 

1965 περί προνομίων και ασυλιών της Ευρωπαϊκής Ένωσης.

«Κατά συνέπεια, η παρουσία των εκπροσώπων της ΕΕ 

και άλλων διεθνών οργανισμών στη χώρα μας εδράζεται 

στην εσωτερική και διεθνή έννομη τάξη και οποιοσδήποτε 

παραλληλισμός με την κατάλυση της έννομης δημοκρατικής 

τάξης κατά την περίοδο της δικτατορίας είναι αβάσιμος 

και επιεικώς ατυχής», αναφέρει στην απάντησή του ο 

υφυπουργός Εξωτερικών Δημήτρης Κούρκουλας.

«Δεν επιβαρύνεται ο προϋπολογισμός του υπουργείου 
Οικονομικών»
Την ίδια ώρα με έγγραφο του που διαβιβάστηκε στη Βουλή, 
ο υπουργός Οικονομικών Ιωάννης Στουρνάρας διευκρινίζει 
για την Ομάδα Δράσης, ότι η λειτουργία του τεχνικού 
κλιμακίου της που συνδράμει συμβουλευτικά στο έργο της 
αναμόρφωσης του φορολογικού συστήματος δεν επιβαρύνει 
τον προϋπολογισμό του υπουργείου Οικονομικών, ενώ το 
έργο του δεν υποκαθιστά επ’ ουδενί το έργο των υπηρεσιών 
του υπουργείου Οικονομικών. Το έγγραφο του κ. Στουρνάρα 
διαβιβάστηκε μετά από ερώτηση των βουλευτών των 
Ανεξάρτητων Ελλήνων Γιάννη Δημαρά και Γαβριήλ Αβραμίδη, 
στην οποία επικαλούνταν πληροφορίες σύμφωνα με τις 
οποίες οι ελεγκτές-εμπειρογνώμονες προσφέρουν υπηρεσίες 
στα υπουργεία, αντλώντας κονδύλια από το Πρόγραμμα 
Δημοσίων Επενδύσεων. Στην ίδια ερώτηση έχει απαντήσει 
εγγράφως ο γενικός γραμματέας Δημοσίων Επενδύσεων-
ΕΣΠΑ Γιώργος Γιαννούσης, σημειώνοντας ότι «μέχρι σήμερα 
δεν έχει ενταχθεί στο Πρόγραμμα Δημοσίων Επενδύσεων 
έργο με αυτά τα στοιχεία, ούτε και εκκρεμεί σχετική πρόταση 
αρμοδίου φορέα».

Τα προνόμια των τροϊκανών στην Ελλάδα
ΠΡΟΝΟΜΙΑ ΚΑΙ ΑΣΥΛΙΕΣ ΑΠΟΛΑΜΒΑΝΟΥΝ ΤΟ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ ΤΟΥ ΔΝΤ, ΤΗΣ ΕΥΡΩΠΑϊΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΚΑΙ ΤΗΣ ΕΚΤ, 
ΚΑθΩΣ ΚΑΙ ΤΑ ΜΕΛΗ ΤΗΣ TASk FOrce ΣΤΗ ΧΩΡΑ ΜΑΣ

Με τη συνεργασία του Τουριστικού Οργανισμού Χαλκιδικής 
και της Π.Ε. Ημαθίας, οργανώθηκε ένα press trip από τις 15 
έως τις 21 Μαϊου 2013, ενός Ινδού δημοσιογράφου – εκδότη 
έντυπων περιοδικών που διανέμονται σε επιχειρήσεις στην 
Ινδία, σε 2,5 εκ. περίπου αντίτυπα. Η Turkish Airlines τον 
έχει εντάξει σε πρόγραμμα Hosted Buyers και του χορήγησε 
τα αεροπορικά εισιτήρια.

Αυτό που κίνησε το ενδιαφέρον στο Ινδό εκδότη να 
αποφασίσει να έρθει, ήταν κύρια το πολιτισμικό ενδιαφέρον 
που παρουσιάζει η Βόρεια Ελλάδα και ιδιαίτερα για τον Μέγα 
Αλέξανδρο, ιδιαίτερα δημοφιλή στην Ινδία.

Ετσι , καταρτίστηκε ένα πρόγραμμα που συνδυάζει την 
ιστορία του Μ. Αλεξάνδρου και του Αριστοτέλη με αντίστοιχες 
περιηγήσεις.

Στην Ημαθία ο κ. chandragupta Amritkar, συνοδευόμενος από 

ΦΙΛΟΞΕΝΙΑ ΙΝΔΟΥ ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΥ – ΕΚΔΟΤΗ

τον υπ. Τουρισμού της Π.Ε. κ. Γιώργο Σαλιάγκα, επισκέφθηκε 
τη Βεργίνα, όπου έμεινε κατάπληκτος από το χώρο και τα 
ευρήματα και δήλωσε ότι δεν έχει ξανασυναντήσει ωραιότερο 
αρχαιολογικό χώρο.

Στη συνέχεια ξεναγήθηκε στην πόλη της Βέροιας, στο Βήμα 
του Απ. Παύλου, στη Μπαρμπούτα και στην Κυριώτισσα.
Το απόγευμα της Κυριακής επισκέφθηκε τη Σχολή του 
Αριστοτέλη στην αρχαία Μίεζα, όπου έδειξε ιδιαίτερο 
ενδιαφέρον αλλά και συγκίνηση, στην πόλη της Νάουσας και 
στο Αλσος του Αγίου Νικολάου.
Το βράδυ του παρατέθηκε δείπνο από τον Αντιπεριφερειάρχη κ. 
Κώστα Καραπαναγιωτίδη, στο οποίο παραβρέθηκαν εκπρόσωποι 
των Δήμων Βέροιας και Νάουσας, του Επιμελητηρίου και της 
Ενωσης Ξενοδόχων και είχαν μια ουσιαστική συζήτηση και 
ανταλλαγή απόψεων για την τουριστική αγορά της Ινδίας, τους 
τρόπους προώθησης των τουριστικών προϊόντων της Ημαθίας 
αλλά και της Π.Κ.Μ. γενικότερα και οι τρόποι συνεργασίας 
μαζί του για την υλοποίηση των παραπάνω στόχων.

Ο Ινδός εκδότης – δημοσιογράφος δήλωσε ότι ενθουσιάστηκε 
από το ταξίδι του αυτό, που παρά τις λίγες μέρες παραμονής 
του γνώρισε πολλά πράγματα για την περιοχή και ιδιαίτερα 
ικανοποιήθηκε από την οργάνωση και φιλοξενία από την 
πλευρά των φορέων που τον προσκάλεσαν. Μίλησε για τις 
δυνατότητες προβολής , τα δημοσιεύματα που θα ετοιμάσει 
για την περιοχή τον Ιούλιο και Αύγουστο και είπε ότι η Ημαθία 
έχει πλέον ένα φίλο που θα βοηθήσει όπως μπορεί στην 
τουριστική της προβολή στην Ινδία.
Στον Ινδό φιλοξενούμενο δόθηκε πλούσιο έντυπο και 
ηλεκτρονικό πληροφοριακό υλικό για την Ημαθία και 
αναμνηστικά δώρα.

“Το πιο οργανωμένο και φιλόξενο 
ταξίδι της ζωής μου”
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Κ α λ λ ι έ ρ γ ε ι ε ς : 
Προοπτικές – Νέες 
Προτάσεις για την 
Αγροτική Οικονομία» 
την Τετάρτη 15 Μαΐου 
2013 και ώρα 18.30 

στην Αίθουσα Συσκέψεων του Δημαρχείου του Δήμου 
Βέροιας. Εκεί παρευρέθησαν πέρα από τους τοπικούς 
άρχοντες, πλήθος απλού κόσμου από την Βέροια και την 
ευρύτερη περιοχή, πολλοί νέοι άνθρωποι, αγρότες και μη 
και πολλοί γεωπόνοι ιδιώτες και δημοσίων υπηρεσιών. Όλοι 
τους είχαν την δίψα για γνώση και ενημέρωση πάνω στις νέες 
εναλλακτικές καλλιέργειες.

Ποιες όμως και τι εννοούμε νέες και εναλλακτικές 
καλλιέργειες? Αξίζει ο κόπος καλλιέργειας τους? Αποφέρει 
επαρκείς οικονομικές απολαβές? Υπάρχουν προοπτικές – 
αγορές διάθεσης των τοπικών προϊόντων? Πως θα πρέπει 
να οργανωθούν οι παραγωγοί για να πετύχουν το καλύτερο 
αποτέλεσμα εμπορικά? Όλα αυτά τα ενδιαφέροντα ερωτήματα 
και πολλά άλλα κλήθηκαν να απαντήσουν οι κύριοι Δρ 
Ιωάννης Σπανός & Παναγιώτης Πλατής , τακτικοί ερευνητές 

του Ινστιτούτου Δασικών Ερευνών / ΕΛΓΟ «ΔΗΜΗΤΡΑ», η κα 
Άννα Φουλίδου, Προϊσταμένη του τμήματος πυρηνόκαρπων 
& Μηλοειδών της Διεύθυνσης παραγωγής & Αξιοποίησης  
προϊόντων Δενδροκηπευτικής του ΥΠ.Α.Α.Τ και η Δρ. Κουτσού 
Σταυριανή, Καθηγήτρια του Τμήματος Αγροτικής Ανάπτυξης, 
ΑΤΕΙ θεσσαλονίκης.

Συγκεκριμένα οι δυο ερευνητές αναφέρθηκαν στην πολυετή 
και συγκεκριμένη έρευνα που χει σε πολλές από τις νέες – 
εναλλακτικές καλλιέργειες αναφέρθηκαν πιο ειδικά για τις 
καλλιέργειες του φελλοδρύ, της Κρανιάς, της Αρώνιας, του 
Μύρτιλου, του Ιπποφαούς. Ανέφεραν τις καλλιεργητικές και 
εδαφικές απαιτήσεις τις κάθε μια καλλιέργειας ξεχωριστά.
Στο ίδιο μήκος κύματος η Κυρία Φουλίδου έκανε μια γενική 
παρουσίαση πολλών και διαφόρων νέων εναλλακτικών 
καλλιεργειών, φώτισε τα αρνητικά και θετικά σημεία τους 
απέναντι στην διαχείρισης και τις καλλιεργητικές τεχνικές 
που χρειάζονται. Ακόμη έδωσε ως εκπρόσωπος κρατικού 
φορέα πληροφορίες για το ποιες από τις νέες καλλιέργειες 
επιδοτούνται, τι διαδικασίες απαιτούνται και ποιες έχουν 
προοπτικές κρατικής ενίσχυσης στο μέλλον με διάφορα 
Κρατικά - Ευρωπαϊκά  προγράμματα.

Τέλος η Δρ.Κουτσού με την επιστημονική της υπόσταση 
έκανε σαφή την ανάγκη για δημιουργία και οργάνωση των 
τοπικών κοινωνιών σε ομάδες παραγωγών, στην προστασία 
και προώθηση των τοπικών προϊόντων (ΠΟΠ) και στην 
ανάπτυξη ενός δικτύου εμπορίας και αναδείξεως των ντόπιων 
μοναδικών προϊόντων. Τόνισε ότι για να πετύχουμε την 
αύξηση του εισοδήματος θα πρέπει να εκμεταλλευτούμε τα 
συγκριτικά πλεονεκτήματα αυτού του ευλογημένου τόπου 
της Ημαθίας, ώστε να πετύχουμε ένα εκπληκτικό πάντρεμα 
της επιχειρηματικής δραστηριότητας και της τουριστικής 
προβολής. Οι τοπικές κοινωνίες θα πρέπει να συνασπιστούν 

σε ομάδες και συνεταιρισμούς δίχως κομματικά ή όποια άλλου 
είδους διχαστικά κριτήρια. Το μοναδικό κριτήριο που θα πρέπει 
να προτάσσεται θα πρέπει να είναι η οικονομική ευημερία της 
τοπικής κοινωνίας μέσα από κανάλια προώθησης των τοπικών 
ιδιαίτερων χαρακτηριστικών γεύσεων και οσμών ενός τόπου. 
Κλείνοντας όλοι τους υπογράμμισαν την επιτακτική ανάγκη 
για δοκιμαστικές καλλιέργειες ολίγων στρεμμάτων ως 
συμπλήρωμα και προέτρεψαν τους νεότερους ηλικιακά 
αγρότες της αίθουσας να δοκιμάσουν και να ρισκάρουν σε 
μια νέα και ιδιαίτερα κερδοφόρα ενδεχομένως μελλοντικά 
καλλιέργεια. 

Την εκδήλωση χαιρέτισαν η πρόεδρος του Συλλόγου 
Γεωπόνων Ημαθίας Καλλιόπη Παπαοικονόμου, η οποία 
υποσχέθηκε την αρωγή των γεωπόνων σε κάθε νέα 
προσπάθεια σημειώνοντας παράλληλα πως η προώθηση των 
super foods απαιτεί συστηματική δουλειά, ώστε να υπάρξει 
σίγουρο αγροτικό εισόδημα. Ακολούθησε ο χαιρετισμός του 
Γιώργου Παπαρουσόπουλου, εκπρόσωπου του ΓΕΩΤ.Ε.Ε./
Παραρτήματος Κεντρικής Μακεδονίας, ο οποίος υποστήριξε 
πως η απάντηση στην κρίση θα δοθεί από τον πρωτογενή 
τομέα.

Τέλος χαιρετίζοντας την εκδήλωση η Δήμαρχος Βέροιας 
Χ. Ουσουλτζόγλου συνεχάρη τους διοργανωτές για την 
πολύπλευρη ενημέρωση σχετικά με τις εναλλακτικές 
καλλιέργειες, για τις οποίες καταγράφεται έντονο ενδιαφέρον 
τα τελευταία χρόνια και ανοίγονται νέες προοπτικές και 
καινουριοι δρόμοι. “Η πλούσια γη της Ημαθίας, αν δουλευτεί 
σωστά, μπορεί να δώσει εισοδήματα και να αναπτερώσει την 
ελπίδα” είπε μεταξύ άλλων η Δήμαρχος.

Στο τέλος ακολούθησαν σύντομες τοποθετήσεις ερωτήσεις 
και συζήτηση πάνω σε αυτές από το παραβρισκόμενο κοινό.

*Γράφει ο Αντώνης Θεοχαρόπουλος

Ημερίδα για τις “Νέες Εναλλακτικές Καλλιέργειες: 
Προοπτικές – Νέες Προτάσεις για την Αγροτική Οικονομία”

*Γεωπόνος MSc

Με ομόφωνη απόφαση της Κεντρικής Εφορευτικής Επιτροπής 

ορίζονται τα παρακάτω σημεία σε όλη τη χώρα (www.onned.

gr) ως εκλογικά κέντρα προκειμένου να πραγματοποιηθούν οι 

εκλογές για την ανάδειξη νέου προέδρου της ΟΝΝΕΔ.

Η διαδικασία θα ξεκινήσει στις 7 π.μ. και θα ολοκληρωθεί 

στις 7.00 μ.μ. Δικαίωμα ψήφου έχουν όλοι οι νέοι που έχουν 

γεννηθεί από 01.01.1981 έως και 31.12.1995 καθώς και όσοι 

γεννηθέντες το 1996 ή το 1997, Κύπριοι και Έλληνες ομογενείς 

έχουν εγγραφεί στον ειδικό ηλεκτρονικό εκλογικό κατάλογο 

μέσω της διαδικασίας των προεγγραφών.

Απαραίτητη για την άσκηση του εκλογικού δικαιώματος είναι 

η προσκόμιση αστυνομικής ταυτότητας, είτε προσωρινής 

βεβαίωσης αστυνομικής αρχής, είτε διαβατηρίου, είτε 

στρατιωτικής ταυτότητας.

Αναλυτικά, τα σημεία ψηφοφορίας στο νομό Ημαθίας, 
είναι τα εξής:

ΒΕΡΟΙΑ: ΝΟΔΕ- ΕΛ. ΒΕΝΙΖΕΛΟΥ 32

ΜΕΛΙΚΗ: ΔΗΜΑΡΧΕΙΟ

ΝΑΟΥΣΑ: ΞΕΝΟΔΟΧΕΙΟ “ΑΣΤΕΡΑΣ”- 
ΠΛ. ΔΗΜΑΡΧΕΙΑΣ 30

Την Κυριακή οι εκλογές 
για την ανάδειξη 
προέδρου στην ΟΝΝΕΔ

Η κυβέρνηση προχωρά τις διαδικασίες ώστε οι 
διοριστέοι του ΑΣΕΠ από τη λίστα των 10.000 και 
πλέον αδιόριστων του διαγωνισμού του ΑΣΕΠ του 
2009 να βρουν εντός του 2014 όσα δικαιούνται, 
περιμένοντας με καρτερικότητα, ανέφερε στη Βουλή 
ο υπουργός Διοικητικής Μεταρρύθμισης, Αντώνης 
Μανιτάκης, απαντώντας σε επίκαιρη ερώτηση.

Πάντως, τηρείται, όπως είπε, αυστηρώς η σειρά επιτυχίας 
και σε συνεννόηση με κάθε υπουργείο γίνεται η κατανομή 
ανά φορέα. Υπάρχει όμως οροφή στις προσλήψεις που είναι 
3.000.

Ερωτηθείς από τον βουλευτή της ΔΗΜΑΡ Βασίλη Οικονόμου, 
για τον αριθμό των διοριστέων του 2009 που παραμένουν 
αδιόριστοι, ο κ. Μανιτάκης ανέφερε πως το υπουργείο δεν 
είναι σε θέση να τον προσδιορίσει επακριβώς, λόγω του 
πλήθους των φορέων που προβαίνουν σε προσλήψεις. Παρά 
ταύτα, «έχουμε ζητήσει από τους φορείς να ενημερώνουν 
το υπουργείο για το πόσοι διορίζοντα κάθε χρόνο».

Σε κάθε περίπτωση, «εκείνοι που αναμένουν τον διορισμό 
τους είναι πάνω από 10.000. Υπάρχει ο κανόνας του “ένας 
προς πέντε” [ένας διορισμός έναντι πέντε αποχωρήσεων], 

 “Θα γίνουν 3.000 προσλήψεις”

ΔΗΛΩΣΗ ΣΤΗ ΒΟΥΛΗ ΤΟΥ ΥΠΟΥΡΓΟΥ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΗΣ ΜΕΤΑΡΡΥΘΜΙΣΗΣ 
ΑΝΤΩΝΗ ΜΑΝΙΤΑΚΗ

καθώς και η υποχρέωση που έχουμε αναλάβει για μείωση 
του αριθμού των δημοσίων υπαλλήλων κατά 150.000 μέχρι 
το 2015» ανέφερε ο υπουργός. «Ήδη βρισκόμαστε στο όριο 
του αριθμού αυτού, αλλά υπάρχει και ο περιορισμός των 
πιστώσεων που μας εμποδίζει να πληρώσουμε τα κενά που 
διαπιστώνονται από τις αξιολογήσεις...».
Ο κ. Μανιτάκης έσπευσε πάντως να διαβεβαιώσει πως «η 
σειρά επιτυχίας τηρείται αυστηρώς ανάλογα με τον φορέα 
όπου έχουν επιτύχει οι διοριστέοι».

Ο Β.Οικονόμου, επεσήμανε από πλευράς του πως με βάση 
την αναλογία «ένας προς επτά» που τηρείται σήμερα, σε μια 
σειρά από φορείς οι επιτυχόντες δεν θα διοριστούν ποτέ, 
λόγω λήξης ισχύος των διαγωνισμών.

«Αφού το κράτος δεν έχει λεφτά να τους προσλάβει και 
ήταν δέσμιο διεθνών συμβάσεων, γιατί έβγαλε 725 θέσεις 
προκήρυξης για την Πυροσβεστική, και σήμερα λέει πως δεν 
έχει λεφτά;» σχολίασε ο βουλευτής. «Μήπως πρέπει να πούμε 
στο κάθε παιδί πως τζάμπα περιμένει; Άμα του το πούμε όμως, 
θα υπάρχουν βαρύτατες ευθύνες σε κείνους που προκήρυξαν 
τους διαγωνισμούς. Ακόμα και με την αναλογία 1/1 το 2015, 
οι επιτυχόντες στην Πυροσβεστική δεν θα διοριστούν, καθώς 
ο διαγωνισμός έχει ισχύ διετίας».

 «Το θέμα των διοριστέων ήταν για μας πρώτη φροντίδα και 
έγνοια» απάντησε ο κος Μανιτάκης, γιατί «πρώτοι που έχουν 
δικαίωμα στην εργασία και αξίωση για κατάληψη θέσης στο 
Δημόσιο, είναι οι διοριστέοι που περιμένουν τόσο καιρό να 
δικαιωθούν».

«Πετύχαμε, ώστε για κάθε έναν που απολύεται για 
συγκεκριμένους λόγους, να προσλαμβάνεται και ένας από 
τον κατάλογο του ΑΣΕΠ, πέρα από τον περιορισμό του 1/5 
και τους άλλους δημοσιονομικούς περιορισμούς» ανέφερε ο 
κ. Μανιτάκης.
«Αν καταφέρουμε να απαλλάξουμε το Δημόσιο από εκείνους 
που δεν έχουν τα προσόντα, αυτούς που έχουν χρησιμοποιήσει 
δόλια μέσα και έχουν παραβεί το νόμο, εκείνους που είναι 
υπόλογοι πειθαρχικά και δεν είναι δημόσιοι υπάλληλοι, τότε 
θα είμαστε σε θέση να προσλάβουμε τον αντίστοιχο αριθμό 
που παραμένει. θα κάνουμε ό,τι δυνατόν, ώστε εντός του 
2014 να δημιουργηθούν οι προϋποθέσεις, ώστε εκείνοι που 
αναμένουν με τόση καρτερικότητα, να δικαιωθούν. Και 
η προσπάθεια για ποιοτική αξιοποίηση και ανανέωση του 
προσωπικού, η χαλάρωση της αναλογίας 1/1 και η βελτίωση 
των δημοσιονομικών, θα μας επιτρέψει να απαλύνουμε την 
κοινωνική αυτή αδικία» κατέληξε ο υπουργός.



0505••16
ΜΑΪ
2013

Το Περ. Παράρτημα 
Κεντρικής Μακεδονίας 
του Γεωτεχνικού 
Επιμελητηρίου Ελλάδας 
(ΓΕΩΤ.Ε.Ε.) και ο 
Σύλλογος Γεωπόνων 
Νομού Ημαθίας με 
την υποστήριξη 
του Δήμου Βέροιας 
σ υ ν δ ι ο ρ γ ά ν ω σ α ν 
Εσπερίδα με θέμα: 
«Νέες Εναλλακτικές 
Κ α λ λ ι έ ρ γ ε ι ε ς : 
Προοπτικές – Νέες 
Προτάσεις για την 
Αγροτική Οικονομία» 
την Τετάρτη 15 Μαΐου 
2013 και ώρα 18.30 

στην Αίθουσα Συσκέψεων του Δημαρχείου του Δήμου 
Βέροιας. Εκεί παρευρέθησαν πέρα από τους τοπικούς 
άρχοντες, πλήθος απλού κόσμου από την Βέροια και την 
ευρύτερη περιοχή, πολλοί νέοι άνθρωποι, αγρότες και μη 
και πολλοί γεωπόνοι ιδιώτες και δημοσίων υπηρεσιών. Όλοι 
τους είχαν την δίψα για γνώση και ενημέρωση πάνω στις νέες 
εναλλακτικές καλλιέργειες.

Ποιες όμως και τι εννοούμε νέες και εναλλακτικές 
καλλιέργειες? Αξίζει ο κόπος καλλιέργειας τους? Αποφέρει 
επαρκείς οικονομικές απολαβές? Υπάρχουν προοπτικές – 
αγορές διάθεσης των τοπικών προϊόντων? Πως θα πρέπει 
να οργανωθούν οι παραγωγοί για να πετύχουν το καλύτερο 
αποτέλεσμα εμπορικά? Όλα αυτά τα ενδιαφέροντα ερωτήματα 
και πολλά άλλα κλήθηκαν να απαντήσουν οι κύριοι Δρ 
Ιωάννης Σπανός & Παναγιώτης Πλατής , τακτικοί ερευνητές 

του Ινστιτούτου Δασικών Ερευνών / ΕΛΓΟ «ΔΗΜΗΤΡΑ», η κα 
Άννα Φουλίδου, Προϊσταμένη του τμήματος πυρηνόκαρπων 
& Μηλοειδών της Διεύθυνσης παραγωγής & Αξιοποίησης  
προϊόντων Δενδροκηπευτικής του ΥΠ.Α.Α.Τ και η Δρ. Κουτσού 
Σταυριανή, Καθηγήτρια του Τμήματος Αγροτικής Ανάπτυξης, 
ΑΤΕΙ θεσσαλονίκης.

Συγκεκριμένα οι δυο ερευνητές αναφέρθηκαν στην πολυετή 
και συγκεκριμένη έρευνα που χει σε πολλές από τις νέες – 
εναλλακτικές καλλιέργειες αναφέρθηκαν πιο ειδικά για τις 
καλλιέργειες του φελλοδρύ, της Κρανιάς, της Αρώνιας, του 
Μύρτιλου, του Ιπποφαούς. Ανέφεραν τις καλλιεργητικές και 
εδαφικές απαιτήσεις τις κάθε μια καλλιέργειας ξεχωριστά.
Στο ίδιο μήκος κύματος η Κυρία Φουλίδου έκανε μια γενική 
παρουσίαση πολλών και διαφόρων νέων εναλλακτικών 
καλλιεργειών, φώτισε τα αρνητικά και θετικά σημεία τους 
απέναντι στην διαχείρισης και τις καλλιεργητικές τεχνικές 
που χρειάζονται. Ακόμη έδωσε ως εκπρόσωπος κρατικού 
φορέα πληροφορίες για το ποιες από τις νέες καλλιέργειες 
επιδοτούνται, τι διαδικασίες απαιτούνται και ποιες έχουν 
προοπτικές κρατικής ενίσχυσης στο μέλλον με διάφορα 
Κρατικά - Ευρωπαϊκά  προγράμματα.

Τέλος η Δρ.Κουτσού με την επιστημονική της υπόσταση 
έκανε σαφή την ανάγκη για δημιουργία και οργάνωση των 
τοπικών κοινωνιών σε ομάδες παραγωγών, στην προστασία 
και προώθηση των τοπικών προϊόντων (ΠΟΠ) και στην 
ανάπτυξη ενός δικτύου εμπορίας και αναδείξεως των ντόπιων 
μοναδικών προϊόντων. Τόνισε ότι για να πετύχουμε την 
αύξηση του εισοδήματος θα πρέπει να εκμεταλλευτούμε τα 
συγκριτικά πλεονεκτήματα αυτού του ευλογημένου τόπου 
της Ημαθίας, ώστε να πετύχουμε ένα εκπληκτικό πάντρεμα 
της επιχειρηματικής δραστηριότητας και της τουριστικής 
προβολής. Οι τοπικές κοινωνίες θα πρέπει να συνασπιστούν 

σε ομάδες και συνεταιρισμούς δίχως κομματικά ή όποια άλλου 
είδους διχαστικά κριτήρια. Το μοναδικό κριτήριο που θα πρέπει 
να προτάσσεται θα πρέπει να είναι η οικονομική ευημερία της 
τοπικής κοινωνίας μέσα από κανάλια προώθησης των τοπικών 
ιδιαίτερων χαρακτηριστικών γεύσεων και οσμών ενός τόπου. 
Κλείνοντας όλοι τους υπογράμμισαν την επιτακτική ανάγκη 
για δοκιμαστικές καλλιέργειες ολίγων στρεμμάτων ως 
συμπλήρωμα και προέτρεψαν τους νεότερους ηλικιακά 
αγρότες της αίθουσας να δοκιμάσουν και να ρισκάρουν σε 
μια νέα και ιδιαίτερα κερδοφόρα ενδεχομένως μελλοντικά 
καλλιέργεια. 

Την εκδήλωση χαιρέτισαν η πρόεδρος του Συλλόγου 
Γεωπόνων Ημαθίας Καλλιόπη Παπαοικονόμου, η οποία 
υποσχέθηκε την αρωγή των γεωπόνων σε κάθε νέα 
προσπάθεια σημειώνοντας παράλληλα πως η προώθηση των 
super foods απαιτεί συστηματική δουλειά, ώστε να υπάρξει 
σίγουρο αγροτικό εισόδημα. Ακολούθησε ο χαιρετισμός του 
Γιώργου Παπαρουσόπουλου, εκπρόσωπου του ΓΕΩΤ.Ε.Ε./
Παραρτήματος Κεντρικής Μακεδονίας, ο οποίος υποστήριξε 
πως η απάντηση στην κρίση θα δοθεί από τον πρωτογενή 
τομέα.

Τέλος χαιρετίζοντας την εκδήλωση η Δήμαρχος Βέροιας 
Χ. Ουσουλτζόγλου συνεχάρη τους διοργανωτές για την 
πολύπλευρη ενημέρωση σχετικά με τις εναλλακτικές 
καλλιέργειες, για τις οποίες καταγράφεται έντονο ενδιαφέρον 
τα τελευταία χρόνια και ανοίγονται νέες προοπτικές και 
καινουριοι δρόμοι. “Η πλούσια γη της Ημαθίας, αν δουλευτεί 
σωστά, μπορεί να δώσει εισοδήματα και να αναπτερώσει την 
ελπίδα” είπε μεταξύ άλλων η Δήμαρχος.

Στο τέλος ακολούθησαν σύντομες τοποθετήσεις ερωτήσεις 
και συζήτηση πάνω σε αυτές από το παραβρισκόμενο κοινό.

*Γράφει ο Αντώνης Θεοχαρόπουλος

Ημερίδα για τις “Νέες Εναλλακτικές Καλλιέργειες: 
Προοπτικές – Νέες Προτάσεις για την Αγροτική Οικονομία”

*Γεωπόνος MSc

Τρεις μέρες πριν την εκλογική αναμέτρηση για 
την ανάδειξη του νέου προέδρου της ΟΝΝΕΔ, 
ο υποψήφιος Πρόεδρος Σάκης Ιωαννίδης μιλά 

“Στη Φάκα” και εξηγεί για ποιο λόγο πρέπει οι νέοι 
να ασχολούνται με την πολιτική, για την ανεργία που 
μαστίζει τους νέους, για τις εκλογές της Κυριακής, αλλά 
και για τις προτεραιότητες της ΟΝΝΕΔ την επόμενη 
μέρα. 

Κύριε Ιωαννίδη, είστε ένας νέος άνθρωπος που 
ασχολείται με την πολιτική. Δεν είναι παράλογο στις 
μέρες μας;

Αντιθέτως, θα έλεγα ότι τώρα είναι η στιγμή που οι νέοι 

πρέπει να ασχοληθούμε με την πολιτική. Και νομίζω ότι 

πράγματι αυτό συμβαίνει, αλλά με έναν εντελώς διαφορετικό 

τρόπο από ότι στο παρελθόν. Μέχρι πριν λίγα χρόνια, όλοι 

πιστεύαμε ότι για να ασχοληθεί κάποιος με τα «κοινά» θα 

έπρεπε να έχει κάποιο ιδιοτελές συμφέρον: να διοριστεί σε 

κάποια θέση στο Δημόσιο, να βρει ή να αποτελέσει ο ίδιος 

«μέσο» για να χτίσει την όποια πολιτική καριέρα του. Οι μέρες 

αυτές έχουν ευτυχώς περάσει! Πιστεύω ειλικρινά ότι πλέον 

υπάρχει ανάγκη να ασχοληθούμε ειλικρινά με την πολιτική 

προς όφελος συλλογικό και όχι ατομικό! Και αυτό μόνο η 

δική μας γενιά μπορεί να το πετύχει, που φέρει σαφώς τη 

μικρότερη ευθύνη για το πού έχει φτάσει η Ελλάδα.

Ωστόσο, η ΟΝΝΕΔ για την προεδρεία της οποίας είστε 
υποψήφιος, θα μπορούσαμε να πούμε ότι ανήκει στο 
παλιό, ξεθωριασμένο σύστημα.

Επιτρέψτε μου να διαφωνήσω μαζί σας. Η ΟΝΝΕΔ, μαζί 

πάντα με τη ΔΑΠ-ΝΔΦΚ, βρισκόταν πάντα ένα βήμα 

μπροστά ακόμα και από τον πολιτικό της φορέα, τη Νέα 

Δημοκρατία. Είμαστε αυτοί που πρώτοι απαιτούμε τις 

μεταρρυθμίσεις. Ειδικά τα τρία τελευταία χρόνια αλλάξαμε 

ριζικά νοοτροπία και ξεφύγαμε από το παλαιοκομματικό 

καθεστώς. Πολιτικοποιηθήκαμε ουσιαστικά και αναλάβαμε 

πρωτοβουλίες με συγκεκριμένο στόχο: τη δημιουργία μιας 

νέας αντίληψης για την πολιτική! Πρωτοβουλίες μας, όπως 

το ΠΛΗΡΩΝΩ ΔΙΚΑΙΑ, το ΕΠΙΧΕΙΡΩ ΑΛΛΙΩΣ, το ΣΤΗΡΙΖΩ και 

Η ΒΙΑ ΔΕΝ ΕΧΕΙ ΧΡΩΜΑ, βρήκαν διεθνή απήχηση. Και ιδίως 

όσον αφορά τη ΔΑΠ-ΝΔΦΚ, της οποίας υπήρξα γραμματέας 

για 2 χρόνια, καταθέσαμε πρωτοποριακές προτάσεις για 

το Πανεπιστήμιο , τον φοιτητή και το φοιτητικό κίνημα. 

Αποτέλεσμα όλων αυτών είναι ότι τα ποσοστά μας αλλά και 

ο αριθμός των ψήφων μας αυξήθηκε σημαντικά σε όλη τη 

χώρα, σε αντίθεση με όσα προέβλεπαν πολλές Κασσάνδρες.

Η νέα γενιά, όμως, μαστίζεται από την ανεργία και 
φαίνεται ότι ως «η γενιά της κρίσης» θα πάει χαμένη.

Είναι γεγονός ότι σε σχέση με τα προηγούμενα 30 χρόνια 

της Μεταπολίτευσης, η γενιά μας είναι αυτή που καλείται 

να διαχειριστεί την Ελλάδα στη χειρότερη στιγμή της. Η 

ύφεση και η ανεργία αποτελούν τροχοπέδη τόσο στην 

ανάπτυξη της χώρας όσο και στη δική μας δυνατότητα να 

παράγουμε και να δημιουργήσουμε. Παρ’ όλα αυτά δηλώνω 

ξεκάθαρα την πίστη μου στη γενιά μας. Η γενιά μας πρέπει 

να αποτινάξει τον χαρακτηρισμό «χαμένη γενιά» και να γίνει 

η γενιά της ελπίδας. Ξέρω ότι έχουμε τόσο τις γνώσεις, τη 

μόρφωση και την τεχνική κατάρτιση αλλά πάνω από όλα το 

πάθος και τη θέληση να δημιουργήσουμε την πατρίδα μας 

από την αρχή. Έχουμε τόσους νέους αξιόλογους επιστήμονες, 

τόσα νέα παιδιά με καινοτόμες επιχειρηματικές ιδέες ανάμεσά 

μας που πραγματικά θα πρέπει να είμαστε πολύ αισιόδοξοι για 

το μέλλον. Αρκεί να το πιστέψουμε και να μην το βάλουμε 

κάτω. Να παλέψουμε όπως μόνο εμείς ξέρουμε. Αυτό είναι το 

διακύβευμα για όσους από εμάς ασχοληθούμε με την πολιτική, 

αυτή είναι η αληθινή επανάσταση που πρέπει να καταφέρει η 

γενιά μας. 

Γιατί, λοιπόν, κάποιος να συμμετέχει στις εκλογές της 
ΟΝΝΕΔ την Κυριακή 26 Μαΐου και να στηρίξει Σάκη 
Ιωαννίδη;

Κατ΄ αρχάς να υπενθυμίσω ότι οι εκλογές είναι ανοιχτές, 

μπορεί να ψηφίσει όποιος νέος ηλικίας 18-32 (και οι έφηβοι 

16-18,αρκεί να έχουν προεγγραφεί) επιθυμεί να συμμετάσχει, 

ενώ κάλπες θα υπάρχουν σε πολλά σημεία της χώρας. Στην 

ουσία, τώρα: οι εκλογές της Κυριακής είναι η μεγαλύτερη 

ευκαιρία να αποδείξουμε ότι η γενιά μας είναι παρούσα! Ότι η 

φωνή μας ακούγεται δυνατά. Πρέπει να προχωρήσουμε όλοι 

μαζί, ενωμένοι στο αύριο της Οργάνωσης και της κοινωνίας. 

Στηρίζοντας εμένα, στηρίζεις το όραμά μου για την ΟΝΝΕΔ 

της Γενιάς μας. Η ΟΝΝΕΔ της Γενιάς μας είναι το αύριο και 

η ελπίδα της Οργάνωσης. Είναι όλα αυτά τα παιδιά που με 

την πουλάδα στο στήθος έχουμε καταφέρει να κρατήσουμε 

ψηλά τις ιδέες μας. Που μέσα στα Πανεπιστήμια και τα ΤΕΙ 

αγωνιζόμαστε για την Παιδεία και την κοινωνία μας απέναντι 

στη μιζέρια, το λαϊκισμό και τις ιδεοληψίες που συντηρούσαν 

τόσα χρόνια ένα νοσηρό κατεστημένο.

Ποιες θα είναι οι προτεραιότητες της ΟΝΝΕΔ της Γενιάς 
μας την επόμενη μέρα;

Η επόμενη μέρα θα μας βρει ενωμένους, δυνατούς και 

έτοιμους για το έργο μιας τριετίας. Στην ΟΝΝΕΔ της Γενιάς 

μας προτάσσουμε τον ισχυρό πολιτικό λόγο. Με γωνίες, χωρίς 

στρογγυλέματα, πρέπει να μιλήσουμε για τα προβλήματα του 

νέου Έλληνα. Να μιλήσουμε, με παρρησία, για την ιδεολογική 

μας βάση: τη Δημοκρατία, το Φιλελευθερισμό, τον υγιή 

Πατριωτισμό. Περαιτέρω, πιστεύουμε ακράδαντα στην ανάγκη 

να ενισχυθούν οι τοπικές κοινωνίες και μέσω των προτάσεων 

μας για τις κατά τόπους οργανώσεις μας θα προσπαθήσουμε 

να δώσουμε την ευκαιρία στους νέους να προσφέρουν 

στον τόπο τους. Να εκμεταλλευτούμε το πάθος μας για το 

συμφέρον της πατρίδας μας. Και βέβαια, θα συνεχίσουμε να 

δουλεύουμε για το σπουδαίο έργο και τις μεγάλες νίκες της 

ΔΑΠ-ΝΔΦΚ.

Γεννήθηκα στις 15 Απριλίου 1983 στην πόλη της Δράμας. 
Φοίτησα στο 1ο Γυμνάσιο της πόλης και το 2001 τελείωσα 
το 1ο Λύκειο. Μέσω των πανελλαδικών εξετάσεων πέρασα 
στο Τμήμα Οικονομικής και Περιφερειακής Ανάπτυξης του 
Παντείου Πανεπιστημίου 
και σήμερα ολοκληρώνω 
το μεταπτυχιακό 
πρόγραμμα του ίδιου 
Τμήματος.

Κατά τη διάρκεια των 
σπουδών μου, συμμετείχα 
ενεργά στα φοιτητικά 
δρώμενα, διατελώντας 
Πρόεδρος του Συλλόγου 
Φοιτητών Παντείου από 
το 2004 έως το 2006. 
Κατά το ίδιο διάστημα 
ήμουν Υπεύθυνος της 
ΔΑΠ-ΝΔΦΚ Παντείου 
Πανεπιστημίου και 
συμμετείχα στα όργανα διοίκησης του Πανεπιστημίου.

Από τα φοιτητικά μου χρόνια εργάζομαι, έχοντας απασχοληθεί 
το περισσότερο διάστημα σε εταιρία χρηματοοικονομικών 
μελετών, αλλά και ως ειδικός συνεργάτης στον τομέα 
Επιμόρφωσης και Πολιτικής Ακαδημίας του Ινστιτούτου 
Δημοκρατίας.

Από το 2007 είμαι μέλος της Κεντρικής Επιτροπής της ΟΝΝΕΔ 
και από το 2010 διετέλεσα για δύο χρόνια Γραμματέας της 
ΔΑΠ-ΝΔΦΚ Πανεπιστημίων.

Σε όλα μου τα φοιτητικά χρόνια πίστευα, πως η μεγαλύτερη 
δύναμη μας ήταν οι προτάσεις μας και γι’αυτό πετύχαμε 
ως ΔΑΠ-ΝΔΦΚ να διατυπώσουμε το Φεβρουάριο του 2011 
τη νέα «Πρόταση Παιδείας», τον Οκτώβριο του 2011 την 
«Πρόταση για ένα νέο Φοιτητικό Κίνημα» και το Μάρτιο του 
2011 την «Κοινωνική Πρόταση» για το φοιτητή.

Ως μέλος του Εκτελεστικού Γραφείου συνέχισα ως Υπεύθυνος 
Επαρχιακών οργανώσεων έως το Φεβρουάριο του 2013, 
οπότε και αποχώρησα προκειμένου να διεκδικήσω υπό ίσους 
όρους, τη θέση του προέδρου της ΟΝΝΕΔ.

Επίσης, είμαι μέλος του Οικονομικού Επιμελητηρίου 
Ελλάδος,του Συνδέσμου Ελλήνων Περιφερειολόγων, καθώς 
και μέλος του Διοικητικού Συμβουλίου του Συνδέσμου 
Πτυχιούχων Παντείου Πανεπιστημίου.

Ο ΥΠΟΨΗΦΙΟΣ ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΗΣ ΟΝΝΕΔ ΣΑΚΗΣ ΙΩΑΝΝΙΔΗΣ ΜΙΛΑ “ΣΤΗ ΦΑΚΑ”

“Οι εκλογές της Κυριακής είναι η μεγαλύτερη ευκαιρία 
να αποδείξουμε ότι η γενιά μας είναι παρούσα!”

*Συνέντευξη στο Καλλίστρατο Γρηγοριάδη

Σύντομο βιογραφικό 
του Σάκη Ιωαννίδη

 “Θα γίνουν 3.000 προσλήψεις”

ΔΗΛΩΣΗ ΣΤΗ ΒΟΥΛΗ ΤΟΥ ΥΠΟΥΡΓΟΥ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΗΣ ΜΕΤΑΡΡΥΘΜΙΣΗΣ 
ΑΝΤΩΝΗ ΜΑΝΙΤΑΚΗ
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Σημαντικές αποκαλύψεις 
έκανε ο Γιώργος 
Μιχαηλίδης στη 
συνεδρίαση του 
δημοτικού συμβουλίου 
σχετικά με τα χρέη της 
ΚΕΠΑ. Συγκεκριμένα, 
υποστήριξε ότι το χρέος 
πριν τη συγχώνευση των 
Δήμων ήταν 18.000€, 
για να φτάσει μετά τη 
συγχώνευση στο ποσό 
του 1.000.000€. 

Ο κ. Μιχαηλίδης έδωσε και 
ένα παράδειγμα λέγοντας «από τις δύο κοινωφελείς επιχειρήσεις 
των δήμων Δοβράς – Αποστόλου Παύλου δικαιούμασταν να 
λάβουμε 20.000€ επιστροφή φόρου από την εφορία. Όταν 

Τη Δευτέρα 20 Μαΐου 

συνεδρίασε το δημοτικό 

συμβούλιο του Δήμου 

Βέροιας. Η συζήτηση 

ξεκίνησε με τη τοποθέτηση 

του Λάζαρου Τσαβδαρίδη, ο 

οποίος άσκησε δριμεία κριτική 

στη Δήμαρχο Βέροιας.

Συγκεκριμένα, ο κ. 

Τσαβδαρίδης τόνισε «κα 

Ουσουλτζόγλου, κάθε 

βδομάδα έρχονται στη 

πόλη της Βέροιας από το κ. 

Φούχτελ μέχρι και πρέσβεις 

από πολλές χώρες. Απ’ όλες 

αυτές τις επισκέψεις ο Δήμος 

κέρδισε κάτι ή μόνο ξέρετε να 

Κόντρα Τσαβδαρίδη – Ουσουλτζόγλου στη 
συνεδρίαση του δημοτικού συμβουλίου Βέροιας

Σημαντικές αποκαλύψεις 
από τον Πρόεδρο της ΚΕΠΑ

πήγαμε για να εισπράξουμε το ποσό μας απάντησαν οι 
υπάλληλοι της εφορίας ότι κάνουμε κάποιο λάθος!». «Δεν 
υποστηρίζω ότι τα λεφτά τα «έφαγαν» κάποιοι, μπορεί 
με αυτά τα χρήματα να πληρώθηκαν προμηθευτές. Το 
μόνο σίγουρο είναι ότι δεν πληρώθηκαν οι εργαζόμενοι. 
Ερευνούμε την υπόθεση και όλα τα στοιχεία θα τα πάμε 
στον εισαγγελέα» τόνισε, στη συνέχεια, ο Πρόεδρος της 
ΚΕΠΑ, κ. Μιχαηλίδης και ολοκληρώντας πρόσθεσε ότι «και 
οι εργαζόμενοι  της κοινωφελής επιχείρησης της Βεργίνας 
είναι απλήρωτοι». 
Άμεση ήταν η απάντηση των πρώην Δημάρχων Δοβράς 
και Αποστόλου Παύλου, κκ Τσιούντα – Νεστορόπουλου. Ο 
κ. Τσιούντας ανέφερε ότι έδωσε και ο ίδιος στοιχεία στο 
κ. Μιχαηλίδη και συνέχισε λέγοντας «συμφωνώ ότι θα 
πρέπει να συνεργαστούμε όλοι για να βρεθεί λύση». Ο κ. 
Νεστορόπουλος υποστήριξε  ότι «η κοινωφελής επιχείρηση 
του Δήμου Απ. Παύλου είχε ξεχωριστή διοίκηση και ταμείο», 
και συμφωνεί ότι πρέπει να συνεργαστούν όλοι μαζί. 

επαφές έγιναν με παράγοντες 

ξένων κρατών».  

Τέλος, ο κ. Τσαβδαρίδης 

κατηγόρησε την Δήμαρχο 

Βέροιας ότι δεν τολμάει να 

«πιάσει» τα μεγάλα θέματα 

της πόλης (Γέφυρα Κούσιου, 

κολυμβητήριο, δρόμος 

Σέλι - Άνω Σέλι) και της 

πρότεινε να κάνει ευχέλαιο 

“γιατί ο Δήμος χρειάζεται 

ξεμάτιασμα”. Η απάντηση της 

κα Ουσουλτζόγλου ήταν «οι 

Βουλευτές δεν ασχολούνται 

με τα σημαντικά θέματα, 

αλλά με ξεματιάσματα».

«βγάζετε» φωτογραφίες; Για να γνωρίζετε κα Ουσουλτζόγλου 

οι δημότες δεν ενδιαφέρονται για τις φωτογραφίες!»

Η Δήμαρχος Βέροιας Χαρούλα Ουσουλτζόγλου απάντησε 

στο κ. Τσαβδαρίδη, λέγοντας «Είναι δύσκολο να διοικείς και 

ειδικά αυτή την εποχή. Η ειρωνεία, όμως, δεν συνάδει με την 

εποχή και ο λαϊκισμός φαντάζει άκαιρος. Υποτιμάτε τις όποιες 



Για το Δήμο Βέροιας, 

ο κ. Μηνάς, σύμφωνα 

με πληροφορίες, έχει 

αποφασίσει αυτή 

τη φορά να κάνει 

το μεγάλο βήμα και 

να είναι υποψήφιος 

δήμαρχος. Η 

υποψηφιότητά του 

είναι από τις λίγες, που 

μπορεί να συσπειρώσει 

τα στελέχη και τους ψηφοφόρους της κεντροδεξιάς και γι’ 

αυτό δέχεται πιέσεις όλο αυτό το διάστημα για να «κατέβει» 

τελικά στις δημοτικές εκλογές. Αυτό που γνωρίζουμε είναι 

ότι θα το τολμήσει.

Για τα υπόλοιπα ονόματα που ακούγονται από το χώρο 

της κεντροδεξιάς για τις παραπάνω θέσεις, θέλουμε 

να αναφέρουμε, σύμφωνα με πηγές, ότι ο Κώστας 

Καραπαναγιωτίδης τελικά θα «αποσυρθεί» από την ενεργό 

πολιτική σκηνή, ενώ ο Μιχάλης Χαλκίδης δεν ενδιαφέρεται 

να επιστρέψει στη πολιτική. Βέβαια, όλα εξαρτώνται από την 

απόφαση που θα πάρει ο Λάζαρος Τσαβδαρίδης, ώστε να 

γίνουν και οι απαραίτητες “καραμπόλες”.

Σύμφωνα με 

πληροφορίες, αυτό 

θα είναι το δίδυμο το 

οποίο θα διεκδικήσει 

την ψήφο των 

πολιτών στις επόμενες 

α υ τ ο δ ι ο ι κ η τ ι κ έ ς 

εκλογές. Ο Βουλευτής 

της Νέας Δημοκρατίας 

ενδιαφέρεται να 

«αφήσει» την Βουλή 

και να ριχτεί και πάλι 

στη μάχη της τοπικής 

αυτοδιοίκησης, αυτή τη 

φορά από τη θέση του Αντιπεριφερειάρχη. 

Ο Λάζαρος Τσαβδαρίδης, όπως όλοι γνωρίζουν, έχει 

μεγάλο ρεύμα στο νομό και ένα πυρήνα υποστηρικτών 

που είναι έτοιμοι να τον βοηθήσουν. Πρώτος σε σταυρούς 

στις τελευταίες βουλευτικές εκλογές, η επιλογή του κ. 

Τσαβδαρίδη μοιάζει να είναι η ιδανική για τη θέση του 

Αντιπεριφερειάρχη. Να προσθέσουμε ότι διατηρεί άριστες 

σχέσεις με τον  Περιφερειάρχη Κεντρικής Μακεδονίας 

Απόστολο Τζιτζικώστα. 
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Το πολιτικό σκηνικό για τη διεκδίκηση του Δήμου Βέροιας έχει πάρει φωτιά. 
Πολλά ονόματα έχουν εκδηλώσει ενδιαφέρον για κάθοδο στις επόμενες δημοτικές 
εκλογές. Ανάμεσα τους ο γνωστός δικηγόρος και εξαίρετος επιστήμονας κ. Ιωάννης 
Παπαγιάννης, ο οποίος έχει την διάθεση να προσφέρει στο τόπο του και να «κατέβει» 
στις αυτοδιοικητικές εκλογές με ένα υπερκομματικό ψηφοδέλτιο. 

Σε συνομιλία που είχαμε με τον κ. Παπαγιάννη, τόνισε,  ότι “θέλω να είμαι υποψήφιος 
Δήμαρχος του Δήμου Βέροιας για να προσφέρω στην ιδιαίτερη πατρίδα μου, και να 
ξέρετε ότι έχω να προσφέρω πολλά”. Στη συνέχεια, δήλωσε “κινούμαστε ανεξάρτητα 
και υπερκομματικά, επιθυμώντας να κάνουμε την καλύτερη σύνθεση ανθρώπων για 
το Δήμο Βεροίας, υπερκομματικά”. Στην ερώτηση σε ποιο ιδεολογικό χώρο ανήκει, 
υποστήριξε ότι “τα “ιδεολογικά”, όπως τα ξέραμε, οδήγησαν τη χώρα στη σημερινή 
κατάσταση”. Τέλος, ο κ. Παπαγιάννης είναι σίγουρος ότι θα συμπληρώσει τον 
απαιτούμενο αριθμό υπ. δημοτικών συμβούλων.

Υπ. Αντιπεριφερειάρχης Ημαθίας Λάζαρος Τσαβδαρίδης,   
υπ. Δήμαρχος  Δήμου Βέροιας Γιώργος Μηνάς;

“Κινούμαστε ανεξάρτητα 
και υπερκομματικά”

Κόντρα Τσαβδαρίδη – Ουσουλτζόγλου στη 
συνεδρίαση του δημοτικού συμβουλίου Βέροιας
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Εκδήλωση αφιερωμένη στην 
Γενοκτονία των Ποντίων 
πραγματοποιήθηκε το 
Σάββατο 18 Μαϊου από τον 
Μορφωτικό Αθλητικό Σύλλογο 
(Μ.Α.Σ) «Η Καλλιθέα» . 
Τους συγκεντρωμένους 
καλωσόρισε ο πρόεδρος του 
Συλλόγου Κώστας Τοπαλίδης, 
ενώ κεντρική ομιλήτρια ήταν 
η πρόεδρος του Συνδέσμου 
Φιλολόγων νομού Ημαθίας 
Ευγενία Καβαλλάρη. Αυτή 
αναφέρθηκε στο ιστορικό 
αλλά και στις αιτίες της Γενοκτονίας τονίζοντας ανάμεσα στ’ άλλα: «…Ο ποντιακός ελληνισμός 
γνώρισε τις συνέπειες της διαμόρφωσης, της ανάπτυξης των εθνικών αστικών κρατών 
των νότιων Σλάβων, των Αρμενίων, των Αράβων, των Τούρκων, στις συνθήκες ιστορικής 
αποσύνθεσης της Οθωμανικής Αυτοκρατορίας, που γινόταν, βεβαίως, κάτω από την άμεση 
παρέμβαση των ισχυρών καπιταλιστικών κρατών της Ευρώπης. Οι συνέπειες δεν ήταν ίδιες 

για όλους και όλες. Τα πλήγματα, τους διωγμούς, 
τους σήκωσαν οι άνθρωποι του λαού, οι εργάτες, 
η φτωχολογιά, καθώς χρησιμοποιήθηκαν για άλλους 
σκοπούς, ερήμην τους.
Οι Έλληνες και Ελληνίδες του Πόντου δεν είχαν 
απέναντί τους γενικά και αφηρημένα τους Τούρκους, 
αλλά πριν απ’ όλα την τουρκική αστική τάξη, που 
με αιματοκύλισμα ήθελε να βγάλει από τη μέση 
το ανταγωνιστικό γι’ αυτήν ελληνικό κεφάλαιο. 
Απέναντί τους είχαν και την ελληνική αστική τάξη, 
που χρησιμοποίησε τους πληθυσμούς του Πόντου 
ως αντιπερισπασμό και χαρτί πίεσης για να διασώσει 
ένα όσο γίνεται μεγαλύτερο κομμάτι της πίτας, 
εγκαταλείποντάς τους την κρίσιμη στιγμή.
Οι εγχώριες αστικές τάξεις είχαν και έχουν κάθε 
συμφέρον να καλύπτουν τα αντιδραστικά τους σχέδια 
με το διαχωρισμό των λαών και των μειονοτήτων 

με βάση τη θρησκεία και την εθνική καταγωγή, ώστε στη βάση του “διαίρει και βασίλευε” 
να κυριαρχούν, να αποκομίζουν κέρδη, αδιαφορώντας αν αυτές οι διαιρέσεις οδηγούν σε 
σφαγές χιλιάδων αμάχων και απάνθρωπες αλληλοσφαγές λαών.Ταυτόχρονα όμως θα πρέπει 
να εκφραστεί και ο θαυμασμός μας, προς όλους εσάς, γιατί παρά τις τραγικές περιπέτειες 
που περάσατε και τη μεταναστευτική διασπορά, διατηρείτε δημιουργικά τις προοδευτικές σας 
παραδόσεις, τα ήθη και έθιμα, τις ιδιαίτερες πολιτιστικές σας τάσεις. Αυτό σας το γνώρισμα 
δεν το βλέπουμε, όπως κάνουν μερικοί, ως κάτι το γραφικό ή το ιδιόμορφο. Αντικειμενικά, 
σήμερα αποκτά τα χαρακτηριστικά μιας υγιούς αντίστασης στη σύγχρονη μαζική ισοπέδωση 
της ανθρώπινης προσωπικότητας, προκειμένου να πολτοποιηθεί, πλήρως υποταγμένη στους 
νόμους της αγοράς και της διεθνοποίησης…». Στην εκδήλωση πήρες πλήθος κόσμου από την 
προσφυγική αυτή συνοικία καθώς και ο αντιπεριφερειάρχης Κώστας Καραπαναγιωτίδης και ο 
πρόεδρος της ΚΕΠΑ του Δήμου Βέροιας Γιώργος Μιχαηλίδης.

Εκδήλωση για τη Γενοκτονία των Ποντίων
από τον «Μ.Α.Σ Η ΚΑΛΛΙΘΕΑ»

Το νέο Πρόεδρο του Συνεταιρισμού των ΤΑΧΙ Βέροιας, Νεόφυτο Γιανόπουλο,  υποδέχτηκε στο 
Δημαρχείο της Βέροιας, την Τρίτη  21 Μαΐου, η Δήμαρχος Βέροιας, Χαρίκλεια Ουσουλτζόγλου 
– Γεωργιάδη. Η συνάντηση  πραγματοποιήθηκε στο πλαίσιο των  εθιμοτυπικών επαφών του 
Προέδρου,  με αφορμή την ανάληψη των νέων του καθηκόντων. 
Κατά τη διάρκεια της επίσκεψης, συζητήθηκαν   ζητήματα γύρω από τα οποία μπορεί να 
αναπτυχθεί συνεργασία μεταξύ του Δήμου Βέροιας και του Συνεταιρισμού των ΤΑΧΙ  καθώς   
και   τρέχοντα προβλήματα που όπως συμφώνησαν και οι δύο λύνονται μόνο με καλή 
συνεργασία.  
Τέλος, η Δήμαρχος συνεχάρη το νέο Πρόεδρο, του ευχήθηκε καλή επιτυχία και τον διαβεβαίωσε 
ότι ο Δήμος θα είναι πάντοτε πρόθυμος ώστε από κοινού να αντιμετωπισθεί ό,τι προκύπτει. 

Συνάντηση της Δημάρχου Βέροιας με τον 
Πρόεδρο του συνεταιρισμού των ΤΑΧΙ Βέροιας

Ο Δήμος Βέροιας 
υλοποιεί 3 συνολικά 
σχέδια στο πλαίσιο του 
προγράμματος δια Βίου 
Μάθησης Leonardo da 
Vinci. Τα προγράμματα 
αφορούν στην κατάρτιση 
ενηλίκων μέσα από 
την απασχόλησή τους 
σε θέσεις εργασίας και 
καλύπτουν μαθήματα 
γλώσσας στο πρώτο 
διάστημα της κατάρτισης, 
έξοδα μετακίνησης, 
ασφάλιση και δαπάνες 
διαβίωσης. 

Το πρώτο σχέδιο με τίτλο «Ολοκληρωμένο σχέδιο αναβάθμισης υπηρεσιών τουρισμού», 
διάρκειας 13 εβδομάδων, περιλαμβάνει 3 ροές των 10 ατόμων σε τρεις προορισμούς, τη 
Βαρκελώνη, τη Μάλτα και τη Φλωρεντία. Από τις ροές αυτές είναι σε εξέλιξη η ροή για τη 
Βαρκελώνη, στην οποία συμμετέχουν οι Βουζαράς Παρασκευάς, Ζούκης Άγγελος, Καλλαράς 
Φάνης-Αλέξανδρος, Κομνηνός θωμάς, Μπενάτου-Καλού Διονυσία, Παπαδοπούλου Σοφία, 
Πρίντζιου Σοφία-Παναγιώτα, Στεφανοπούλου Αγαθή, Τσακιρίδου Πηνελόπη και Χαϊτίδης 
Παναγιώτης, ενώ περί τα μέσα Ιουνίου θα ξεκινήσει και η επόμενη ροή για Μάλτα.

Το δεύτερο σχέδιο με τίτλο «Βιολογικές καλλιέργειες: Οπωροκηπευτικά – οίνος»,  διάρκειας 
10 εβδομάδων, περιλαμβάνει 4 ροές από τις οποίες 2 ροές των 7 ατόμων με προορισμούς 
τη Φλωρεντία (Τοσκάνη) και το Περπινιάν εστιάζουν στον οίνο και 2 ροές των 8 ατόμων με 
προορισμούς το Abruzzo (celano) και τη Σεβίλλη εστιάζουν στα οπωροκηπευτικά. Από τις 
ροές αυτές, ολοκληρώθηκε πρόσφατα η ροή στη Φλωρεντία και προβλέπεται 26 Μαΐου να 
ξεκινήσει και η ροή για το Abruzzo). Στη Φλωρεντία συμμετείχαν οι Γκαλαϊτσής Δημήτριος, 
Γρηγοριάδου Στεφανία, Κοσμίδης Γεώργιος, Κώστογλου Δημήτριος, Μάντζαρη Αικατερίνη, 
Τσιουχλιάρας Δημήτριος και Χατζηευστρατίου  Σωκράτης. Στο Abruzzo θα καταρτιστούν 
οι Γκουντή Μαρία, Γκουντή Χριστίνα, Δαμασιώτη Ευαγγελία, Δαμασιώτης Χριστόδουλος, 
Δουλγέρογλου Ευαγγελία, Μερεντίτης Φώτιος, Μπαλαμπούτης Νικόλαος και Πυργιώτης 
Ιωάννης.

Το τρίτο σχέδιο με τίτλο Βιοκλιματικές παρεμβάσεις σε κτήρια και κοινόχρηστους χώρους»,  
διάρκειας 26 εβδομάδων, περιλαμβάνει 3 ροές των 7 ατόμων στο Περπινιάν, τη Βαρκελώνη 
και το Abruzzo. Βρίσκονται ήδη σε εξέλιξη οι δύο πρώτες ροές, ενώ περί τα τέλη Ιουνίου 
προβλέπεται να ξεκινήσει και η Τρίτη και τελευταία ροή. Στο Περπινιάν συμμετέχουν οι 
Αργυράκης Σπυρίδων, Βογιατζή Μαρία-Ελένη, Δουμάνογλου Κωνσταντίνος, Καραβαγγέλη 
Ειρήνη, Κουτσαντά Χρυσάνθη, Μπιλμπίλη Ευφροσύνη και Χατζηγαβριήλ Στυλιανή. Στη 
Βαρκελώνη συμμετέχουν οι Καραγιάννη Λεμονιά, Κωνσταντίνου θωμαή, Λεονταρίδου 
Αιμιλία, Μπιτέρνα Δέσποινα, Παπαδόπουλος Αναστάσιος, Σδουκοπούλου Αντωνία και Ψυχάρη 
Αικατερίνη. Στην τρίτη ροή, ο πίνακας των συμμετεχόντων δεν έχει κλείσει ακόμα. 

Οι κατάρτιση στον τουρισμό στη Φλωρεντία και οι 2 καταρτίσεις στις βιολογικές καλλιέργειες 
πρόκειται να υλοποιηθούν το φθινόπωρο. Σχετικές προκηρύξεις για την εκδήλωση 
ενδιαφέροντος θα γίνουν περί τα μέσα Ιουνίου.

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΔΙΑ ΒΙΟΥ 
ΜΑΘΗΣΗ Leonardo Da Vinci  
Η πορεία του Προγράμματος
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Μια πολύ αρνητική πρωτιά κατέχει στην Ευρώπη η χώρα μας, 
αφού ένας στους τέσσερις Έλληνες παίρνει φάρμακα, χωρίς 
να έχει συνταγή από γιατρό!
Και το χειρότερο είναι, ότι ένας στους δυο αγνοεί τις 
επιπτώσεις που έχει για τον οργανισμό του αυτό το… κοκτέιλ 
φαρμάκων! 
Σύμφωνα με τα στοιχεία σχετικής μελέτης του Εθνικού 
Οργανισμού Φαρμάκων, το 60% από αυτούς που καταναλώνουν 
φάρμακα χωρίς συνταγή ιατρού δεν έχουν ερωτηθεί από το 
φαρμακοποιό, εάν έχουν αλλεργικό πρόβλημα ή εάν έχουν 
βλάβη νεφρών ή ήπατος. Άγνοια χαρακτηρίζει και τους 
περισσότερους ασθενείς, όταν χρειάζεται να λάβουν φάρμακα: 
ένας στους δύο δεν γνωρίζει εάν υπάρχουν αλληλεπιδράσεις 
μεταξύ των φαρμάκων που λαμβάνει!  
 
Το φαινόμενο
Πρόκειται για το φαινόμενο της πολυφαρμακίας, που μπορεί 
να προκαλέσει ανεπανόρθωτες βλάβες στον ανθρώπινο 

Ο Αναπληρωτής Υπουργός 
Αγροτικής Ανάπτυξης και 
Τροφίμων κ. Μάξιμος 
Χ α ρ α κ ό π ο υ λ ο ς  π ρ ι ν 
πραγματοποιήσει τα 
εγκαίνια του   4ου 
Agro Quality Festi-
val απαντώντας στην 
έκκληση του πρόεδρου της 
οργανωτικής επιτροπής, 
σκηνοθέτη κ. Μανούσου 
Μανουσάκη, να μην 
υπάρξει φορολόγηση στα 
αγροτεμάχια, είπε τα εξής:

«Είμαι ο τελευταίος που θα επιθυμούσε τη φορολόγηση 
των αγροτεμαχίων. Και επειδή δεν υπάρχουν προειλημμένες 
αποφάσεις της κυβέρνησης, θα ήθελα να καλέσω να είναι 
πιο προσεκτικοί όσοι μιλούν αβασάνιστα ή διαρρέουν 
πληροφορίες  -εντός ή εκτός εισαγωγικών- για τη 
φορολόγηση των αγροτεμαχίων, ενσπείροντας αναστάτωση 
στους αγρότες που μοχθούν για τον επιούσιο».
 

“Είμαι ο τελευταίος που επιθυμεί τη 
φορολόγηση των αγροτεμαχίων”

Ξεκινά άμεσα η υλοποίηση προγράμματος επιδοτούμενης 
κατάρτισης ανέργων, αυτοαπασχολούμενων και 
υποαπασχολούμενων στον αγροτικό, το οποίο θα υλοποιήσει 
ο Ελληνικός Γεωργικός Οργανισμός «ΔΗΜΗΤΡΑ». Η υποβολή 
αιτήσεων από τους ενδιαφερόμενους θα ξεκινήσει εντός του 
Ιουνίου.

Προϋποθέσεις συμμετοχής είναι οι ωφελούμενοι (α) να έχουν 
εισόδηµα από αγροτική δραστηριότητα και (β) το συνολικό 
ετήσιο οικογενειακό εισόδηµά τους να µην υπερβαίνει το 
αντίστοιχο όριο της φτώχειας ανάλογα µε τον αριθµό των 
οικογενειακών µελών.

Ο προϋπολογισμός του προγράμματος ανέρχεται σε 20 
εκατ. ευρώ και έχει στόχο την κατάρτιση ανέργων και 
αυτοαπασχολούμενων και υποαπασχολούμενων στον 
αγροτικό τομέα σε αντικείμενα σχετικά με δυναμικά είδη 
καλλιεργειών και εκτροφών, παραγωγή ποιοτικών αγροτικών 
προϊόντων κ.λπ.

Αφορμή για την επιλογή και επεξεργασία της νέας αυτής 
δράσης αποτέλεσε η παρατηρούμενη τάση επιστροφής, 
νέων ανθρώπων κυρίως, στην ύπαιθρο αναζητώντας 
επαγγελματική διέξοδο, ως συνέπεια της οικονομικής 
κρίσης.

Περισσότερες πληροφορίες στην ιστοσελίδα: http://www.
epeaa.gr

To 25% των Ελλήνων αγοράζει 
φάρμακα χωρίς συνταγή

οργανισμό. Οι ασθενείς που κινδυνεύουν περισσότερο από τη 
μάστιγα είναι οι ηλικιωμένοι, οι ψυχιατρικοί, οι παιδιατρικοί, 
οι ασθενείς που λαμβάνουν ταυτόχρονα 5 ή περισσότερα 
φάρμακα, εκείνοι που επισκέπτονται πολλούς γιατρούς και 
φαρμακοποιούς, τα άτομα με συνυπάρχουσες παθήσεις, 
καθώς κι εκείνοι με προβλήματα όρασης και πνευματικής 
λειτουργίας. 
 
Συμβουλές 
Μεταξύ άλλων, ο ΕΟΦ συμβουλεύει τους πολίτες να αγοράζουν 

συνταγογραφούμενα φάρμακα μόνο με συνταγή γιατρού, 

να εμπιστεύονται γενόσημα ή πρωτότυπα φάρμακα, αφού 

η θεραπευτική τους αξία είναι ίδια, να μην καταναλώνουν 

αντιβιοτικά χωρίς συνταγή γιατρού, όπως στις απλές ιώσεις, 

να μην αγοράζουν φάρμακα από το Διαδίκτυο, να μην 

ανταλλάσσουν φάρμακα με φίλους κ.α.

Πρόγραμμα κατάρτισης ανέργων 
στον αγροτικό τομέα

Το Τμήμα Νέων της 
Ευξείνου Λέσχης 
Βέροιας διοργανώνει 
το 5ο Τουρνουά 
Τάβλι «ΦΙΛΙΑ 2013». 
Παρακαλούνται οι 
ενδιαφερόμενοι να 
επικοινωνήσουν για 
να ενημερωθούν στα 
ακόλουθα τηλέφωνα:

 - 6972236601 Χαράλαμπος Αθανασιάδης
 - 6938736550- Παναγιώτης Χαραλαμπίδης
 - 6984287256- Χρήστος Καραγεωργίου
 - 23310 72060 Γραμματεία Ε.Λ.Β. (Κυριακή, Δευτέρα,   
Τετάρτη και Πέμπτη 16.30-20.30) 

Δηλώσεις συμμετοχής έως την Παρασκευή 24-5-2013.
Κλήρωση το Σάββατο 25-5-2013 στις 6 μ.μ στο 
Πνευματικό Πολιτιστικό Κέντρο της Ε.Λ.Β. 
Απονομή βραβείων το Σάββατο 22-6-2013 στην 
εκδήλωση του Κλήδονα.

5ο ΤΟΥΡΝΟΥΑ ΤΑΒΛΙ 
ΤΜΗΜΑΤΟΣ ΝΕΩΝ Ε.Λ.Β

Συνάντηση της Δημάρχου Βέροιας με τον 
Πρόεδρο του συνεταιρισμού των ΤΑΧΙ Βέροιας
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Γράφει ο Γιώργος Κουλακιώτης

Προβλέψεις για 
το Στοίχημα

Δύσκολη υπόθεση θα είναι το 
επόμενο champions League για 
την Ελλάδα. Ο μεν Ολυμπιακός, 
που έχει εξασφαλισμένη θέση 
στους ομίλους ως πρωταθλητής, 
θα είναι στο τρίτο γκρουπ 
δυναμικότητας στην κλήρωση 
που θα γίνει στις 29 Αυγούστου, 
η δε ομάδα που θα τερματίσει 
πρώτη στα ελληνικά play offs θα 
πρέπει να περάσει από… «θηρία» 
για να μπει στους ομίλους. 
 
Ο Ολυμπιακός   θα είναι 
σίγουρα στο τρίτο γκρουπ, 
που συνεπάγεται δύο 
θεωρητικά ισχυρότερους και 
έναν ασθενέστερο αντίπαλο 
στους ομίλους. Με τα 

περισσότερα πρωταθλήματα 
να έχουν ολοκληρωθεί ή την κατάσταση σε αυτά να έχει ξεκαθαρίσει, 
έχουμε πλέον μια σαφή εικόνα για τα γκρουπ δυναμικότητας. 
 
Οι οκτώ ομάδες με τον υψηλότερο συντελεστή είναι οι Μπαρτσελόνα, Μπάγερν, Ρεάλ Μαδρίτης, 
Τσέλσι, Μαν. Γιουνάιτεντ, Άρσεναλ (εφόσον περάσει από τα play offs), Πόρτο και Μπενφίκα. 
Εφόσον η Ντόρτμουντ κατακτήσει το champions League θα τεθεί επικεφαλής στο πρώτο 
γκρουπ και η Μπενφίκα (αν η Άρσεναλ δεν αποκλειστεί) θα «υποβιβαστεί» στο δεύτερο γκρουπ. 
 
Στο δεύτερο γκρουπ είναι οι Ατλέτικο Μαδρίτης, Λιόν (θα παίξει στα play offs αν δεν… 
αυτοκτονήσει την τελευταία αγωνιστική υποδεχόμενη τη Ρεν), Σαχτάρ, Μίλαν (θα παίξει στα 
play offs), Σάλκε (θα παίξει στα play offs), Μαρσέιγ, ΤΣΣΚΑ Μόσχας και Παρί Σεν Ζερμέν. 
Στο τρίτο γκρουπ βρίσκονται Γιουβέντους, Ζενίτ (θα παίξει στα play 
offs), Μαν. Σίτι, Άγιαξ, Ντόρτμουντ (εφόσον δεν κατακτήσει το champi-
ons League), Βασιλεία (θα παίξει στα play offs), Ολυμπιακός και Γαλατάσαραϊ. 
Τέλος, στο τέταρτο γκρουπ είναι οι Λεβερκούζεν, Κοπεγχάγη, Νάπολι, Άντερλεχτ, ΜΠΑΤΕ 
Μπορίσοφ (θα παίξει τρεις προκριματικούς), Σέλτικ (θα παίξει τρεις προκριματικούς), Στεάουα 
Βουκουρεστίου (θα παίξει τρεις προκριματικούς) και ΑΠΟΕΛ (θα παίξει δύο προκριματικούς). 
 
Όποια ομάδα πάρει την πρώτη θέση των play offs θα κληθεί να περάσει δύο 
προκριματικούς γύρους για να μπει στους ομίλους (30-31/7 και 6-7/8 για τον τρίτο 
προκριματικό και 20-21/8 και 27-28/8 για τα play offs). Μοναδική περίπτωση να υπάρχει 
ελληνική ομάδα στους ισχυρούς στον τρίτο προκριματικό γύρο είναι να τερματίσει 
πρώτος ο ΠΑΟΚ και να «κλέψει» η Σεντ Ετιέν από τη Λιόν την τρίτη θέση στη Ligue 1. 
 
Στην κλήρωση της 19ης Ιουλίου για τον τρίτο προκριματικό ο πρώτος των ελληνικών 
play offs θα αντιμετωπίσει μία εκ των Λιόν (αν τελικά τερματίσει τρίτη στη Γαλλία), 
Ζενίτ, Αϊντχόφεν, Μέταλιστ και Φενέρμπαχτσε. Οι ομάδες που θα προκριθούν από αυτό 
το γύρο θα παίξουν στον επόμενο με μία εκ των Άρσεναλ, Σάλκε, Μίλαν, Πάσος Φερέιρα 
και την τέταρτη ομάδα από το ισπανικό πρωτάθλημα (Ρεάλ Σοσιεδάδ ή Βαλένθια). 
 
Υπενθυμίζεται πως αν μία ομάδα αποκλειστεί στον τρίτο προκριματικό γύρο του cham-
pions League μεταφέρεται στα play offs του europa League, ενώ αν αποκλειστεί στα 
play offs του champions League παίζει κατευθείαν στους ομίλους του europa League. 
 
Ο τελευταίος των ελληνικών play offs θα παίξει στον δεύτερο προκριματικό γύρο του europa 
League (κλήρωση στις 24/6, αγώνες στις 18 και 25 Ιουλίου), ο τρίτος των play offs θα παίξει 
στον τρίτο προκριματικό (κλήρωση στις 19/7, αγώνες στις 1 και 8 Αυγούστου) και ο δεύτερος 
των play offs θα παίξει στα play offs (κλήρωση στις 8/8, αγώνες στις 22 και 29 Αυγούστου).

Ο Ανδρέας Δημητρέλος υπέγραψε 
τα έγγραφα αδυναμίας συμμετοχής 
της ΑΕΚ στην Football League 
και η ομάδα υποβιβάστηκε στην 
ερασιτεχνική κατηγορία. Την ίδια ώρα 
ο Δημήτρης Μελισσανίδης συνεχίζει 
τις επαφές για την επόμενη ημέρα 
του συλλόγου και είχε συνάντηση με 
τον Ντούσαν Μπάγεβιτς, μετά την 
επίσκεψη του πρώην προπονητή της 
ομάδας στα Σπάτα.
Η ΑΕΚ είναι και επίσημα στην Foot-
ball League 2, αν και κάτι τέτοιο 
θα ανακοινωθεί όταν επικυρωθεί η 
βαθμολογία της Football League.  
 
Ο Ανδρέας Δημητρέλος υπέγραψε όλα 
τα έγγραφα αδυναμίας συμμετοχής της 
ομάδας στην Football League και έτσι θα 
αγωνιστεί στην ερασιτεχνική κατηγορία. 
 
Αυτό ήταν που ήθελε και ο Δημήτρης 
Μελισσανίδης ο άνθρωπος που θα 
αναλάβει να βοηθήσει την ΑΕΚ να 
επανέλθει στην Σούπερ Λίγκα.

Προβλέψεις στοιχήματος 25/26 
Μαΐου 2013 
Ο μεγάλος τελικός του champions 
League Bayern Munich - Dortmund: 
τελικός που δεν είναι εύκολο να κάνεις 
προβλέψεις, αλλα θα προτείνω Mπάγερν 
και όβερ.

Play off super league: 
26/5 18:15 
ΠΑΟΚ - Τρίπολη: άσσοοοςςςς
Ατρόμητος - Γιάννενα: άσσοοοςςςς

Ισπανία
Σοσιεδάδ - Ρεάλ: άσσοοοςςςς
Μπέτις - Σαραγόσα: άσσοοοςςςς
Μάλαγα - Λα Κορούνια: άσσοοοςςςς

           Οσασούνα - Σεβίλλη: άσσοοοςςςς
           Βαλένθια - Γρανάδα: άσσοοοςςςς 
           Εσπανιόλ - Μπαρτσελόνα: όβερ

            Τελικός κυπέλλου Ιταλίας 
            Ρόμα - Λάτσιο: γκολ γκολ

Καλή επιτυχία!

Ο Ολυμπιακός θα είναι στο γ’ 
γκρουπ δυναμικότητας 
για την κλήρωση των ομίλων

Η ΑΕΚ και επίσημα στη 
Football League 2

Το βραβείο του Rookie 
(πρωτοεμφανιζόμενος 
παίκτης) της σεζόν 
κατέκτησε ο Έργκους 
Κάτσε. 
«θέλω να ευχαριστήσω τους 
προπονητές που με ψήφισαν. 
Τον κο Δώνη που μου έδωσε 
την ευκαιρία να παίξω. Αυτό 
που ζω φέτος είναι δώρο από 
τον θεό και είναι το καλύτερο 
πράγμα στη ζωή μου. Αν μου 
το έλεγαν στην προετοιμασία 
δεν θα πίστευα πως θα παίξω 
τόσα ματς. Περίμενα να 
παίξω λίγα ματς και να πάρω 
λιγότερες ευκαιρίες. Από εκεί 
που δεν το περιμένεις μπορεί 
να πάρεις αρκετές ευκαιρίες, 
έτσι είναι το ποδόσφαιρο, 
είναι ένα όνειρο για μένα.Στο 

Rookie της χρονιάς ο Κάτσε

πρώτο παιχνίδι που έπαιξα, το 
πρώτο πράγμα που σκέφτηκα 
ήταν να το εκμεταλλευτώ 
σαν να ήταν η τελευταία μου 
ευκαιρία γιατί δεν δίνονται 
κάθε μέρα τέτοιες σε νεαρά 
παιδιά. Υπάρχουν κάποιοι 
άνθρωποι που είναι 18,19 
και είναι σαν 30 χρονών και 

άλλοι το αντίθετο, είναι 
θέμα χαρακτήρα.Είμαι πού 
τυχερός, είχα συμπαίκτες 
όπως ο Πάμπλο Γκαρσία που 
έχει παίξει στη μεγαλύτερη 
ομάδα του κόσμου τη Ρεάλ 
Μαδρίτης, έμαθα πολλά 
από αυτόν. Όταν είσαι 
δίπλα με τέτοιους παίκτες, 
μαθαίνεις γρήγορα, ξέρουν 
κάτι παραπάνω από εμάς. 
Πρέπει να σκεφτούμε 
πως είναι η τελευταία μας 
ευκαιρία. Το παιχνίδι με τον 
Αστέρα Τρίπολης είναι πολύ 
σημαντικό και θα πρέπει 
να έχουμε σαν στόχο να 
μπούμε στο γήπεδο μόνο για 
τη νίκη», δήλωσε ο νεαρός 
μέσος του ΠΑΟΚ.
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Προβλέψεις για 
το Στοίχημα

Το ΚΑΠΑ Δήμου Βέροιας διοργάνωσε την Κυριακή 19/05/2013 
με μεγάλη επιτυχία τη Βικελαία γιορτή ποδηλάτου και 
ευχαριστεί για  τη συμμετοχή τους:

Την Αστυνομική Δ/νση Ημαθίας (τροχαία), τη Δημοτική 
Αστυνομία, την ΛΕΜΟΒ, τους Προσκόπους, τις Οδηγούς, 
την Ερβαν, τον ΠΟΠΕΣΥ, επίσης τους εθελοντές γυμναστές 
και γυμνάστριες, τον γιατρό κ. Ξένο Ιωάννη, τις νοσοκόμες 
Τσαρτσάνη  Αθηνά,  Λιάτσου Ιωάννα και την κα Χρυστάλλα  
Χατζηστυλλή  από το Γραφείο Φυσικής Αγωγής της Β΄θμιας 
Εκπαίδευσης Ν. Ημαθίας, που ήταν η ψυχή της εκδήλωσης.
Μας βοήθησαν με τις χορηγίες τους οι: Πρόεδρος της  
Δευτεροβάθμια Εκπαίδευσης κ. Πουλασουχίδης Λάζαρος, ο 
Πρόεδρος  της Κουμαριάς κ. Τζήμας Κων/νος  με 2 ποδήλατα, 
ο  κ. Μανακούλης  Γεώργιος  με  3 ποδήλατα  ο  Πειρουνάκης 
Ιωάννης με 2 ποδήλατα και 50 δώρα, το φροντιστήριο ΕΝΑ 
με 1 ποδήλατο και 5 υποτροφίες,  η  Οικοκίνηση με 10 δώρα 
και ο ΖΟΡΜΠΑΣ με την  τεχνική υποστήριξη.

Μας τίμησαν με την παρουσία τους η Γενική Γ.Γ.  Αθλητισμού  
κ. Κυριακή Γιαννακίδου , η Δήμαρχος Βέροιας, ο Αντιδήμαρχος 
κ. Παπαδόπουλος  Βασίλειος, οι Δημοτικοί  σύμβουλοι  κ. 
Πουλασουχίδης Λάζαρος, κ. Δάσκαλος Δημήτριος και ο  
Πρόεδρος της ΚΕΠΑ κ. Mιχαηλίδης  Γεώργιος ο οποίος ήταν 
αυτός που ξεκίνησε το θεσμό.

Οι Ποδηλάτες χάρηκαν την διαδρομή μέσα στην ήσυχη πόλη 
της Βέροιας. Οι συμμετέχοντες ήταν περίπου 500 άτομα με 
πολλούς συνοδούς κυρίως για τις μικρές ηλικίες.

Η ΑΕΚ και επίσημα στη 
Football League 2

Rookie της χρονιάς ο Κάτσε

Ο Νίκος Γεωργέας συμφώνησε να συνεχίσει την καριέρα του 

στην ΑΕΚ. Ο 36χρονος αμυντικός, ήρθε σε συμφωνία με 

τον Δημήτρη Μελισσανίδη, ο οποίος είχε την συγκατάθεση 

των Ντούσαν Μπάγεβιτς, Τραϊανού Δέλλα και Νίκου 

Λυμπερόπουλου. Τις επαφές ανέλαβαν οι πρώην συμπαίκτες 

και φίλοι του, Τραϊανός Δέλλας και Νίκος Λυμπερόπουλος, οι 

οποίοι έπεισαν τον Καλαματιανό αμυντικό   και δεν χρειάστηκε 

μεγάλη προσπάθεια, αφού ο ίδιος θέλει να κλείσει την καριέρα 

του στους «κιτρινόμαυρους» και να τους βοηθήσει να 

επιστρέψουν γρήγορα στη Σούπερ Λίγκα.

Ο Γεωργέας θα συνεχίσει τις προπονήσεις με την ομάδα της 

Βέροιας έως την Παρασκευή, οπότε και ολοκληρώνονται, και 

στη συνέχεια θα επιστρέψει στην Αθήνα για να τελειώσει και 

το τυπικό μέρος της συμφωνίας του με την ΑΕΚ.

Επιστρέφει στην ΑΕΚ ο Γεωργέας

Εξετάστηκαν  από την αρμόδια επιτροπή οι φάκελοι οκτώ ΠΑΕ. 
Σύμφωνα με πληροφορίες οι ΠΑΕ Βέροια, Ξάνθη και Αστέρας 
Τρίπολης πήραν αδειοδότηση, ενώ απορίφθηκαν οι φάκελοι 
του Παναθηναϊκού, ΠΑΣ Γιάννινα, ΟΦΗ, Άρη και ΑΕΚ.

Μετά την ευτυχή κατάληξη με την σδειοδότηση, απομένει 
πλέον και η έγκριση καταλληλότητας του γηπέδου, για το 
οποίο αναμένονται σύντομα εξελίξεις.

Ολοκληρώθηκε με 
επιτυχία η Βικελαία 
γιορτή ποδηλάτου

“Τέλος” ο Σνάουτσερ
Η Π.Α.Ε. Βέροια ανακοινώνει την κοινή συναινέσει λύση 
συμβολαίου με τον ποδοσφαιριστή Miroslaw Sznaucner και 
του εύχεται καλή συνέχεια στην ποδοσφαιρική του καριέρα.

Ανακοίνωση
Η Π.Α.Ε. Βέροια ανακοινώνει ότι τη Δευτέρα 24 Ιουνίου και 
ώρα 19.00 είναι προγραμματισμένη η πρώτη συγκέντρωση 
των ποδοσφαιριστών για τη νέα σεζόν.

Τα τελευταία νέα για τη 
“Βασίλισσα του Βορρά”

Αποχαιρετιστήριο μήνυμα έστειλε στους φιλάθλους της Βέροιας, μέσω σελίδας κοινωνικής 
δικτύωσης, ο Ισπανός γκολκίπερ Τζόναθαν Λόπεζ, εξηγώντας τους λόγους που αποφάσισε να 
αποχωρήσει από την ομάδα.
 
Αναλυτικά τα όσα έγραψε ο 32χρονος τερματοφύλακας:
«Πηγαίνοντας πίσω στην Ισπανία, μετά από αυτή την φανταστική χρονιά και θαυμάσια 
εμπειρία στη Βέροια. Ένιωσα ξεχωριστά με τους ανθρώπους. Επικοινωνώ μαζί μας καθώς 
μετά από προσωπική απόφαση δεν μπορώ να συνεχίσω να παίζω γι’ αυτή την ομάδα. Δεν 
υπάρχει σεβασμός από τον σύλλογο για μένα και γι ‘αυτό πήρα την απόφαση αυτή.
Όχι για τα χρήματα, μόνο για τον σεβασμό στο έργο των ανθρώπων. Προσπαθούσα πάντα 
να δίνω το 100% για να κερδίσω τον σεβασμό σας και τον σεβασμό της ομάδας. θα είμαι 
πάντα περήφανος για τον σεβασμό και την αγάπη σας. Αλλά από την άλλη πλευρά, πήρα 
την απόφαση αυτή. Σας ευχαριστώ. Αγαπώ τη Βέροια με αυτό τον λαό. Σας ευχαριστώ για 
όλα!»

“Δεν υπάρχει σεβασμός από 
τον σύλλογο για μένα”



Έως και 4,5 χρόνια μπορεί να αυξήσει η άσκηση, όπως το 
γρήγορο περπάτημα, το προσδόκιμο ζωής ενός ανθρώπου 
άνω των 40 ετών, σύμφωνα με αμερικάνικη έρευνα. Τα οφέλη 
ισχύουν ανεξάρτητα από το βάρος, την ηλικία, το φύλο και 
την κατάσταση της υγείας (καρδιά, καρκίνος κ.α.) κάποιου. 
 
Οι ερευνητές, με επικεφαλής την καθηγήτρια επιδημιολογίας 
Ι-Μιν Λι της Σχολής Δημόσιας Υγείας του πανεπιστημίου 
Χάρβαρντ και τον Στίβεν Μουρ του Εθνικού Ινστιτούτου 
Καρκίνου των ΗΠΑ, βρήκαν ότι ακόμα και οι παχύσαρκοι 
που ασκούνται ήπια αλλά τακτικά, επί 150 λεπτά την 
εβδομάδα, ζουν κατά μέσο όρο 2,7 έως 3,4 χρόνια 
περισσότερα (ανάλογα με το πόσα παραπανίσια κιλά έχουν), 

σε σχέση με όσους είναι παχύσαρκοι αλλά δεν ασκούνται. 
 
Όσοι είναι απλώς υπέρβαροι (όχι παχύσαρκοι) και ασκούνται 
επί 150 λεπτά εβδομαδιαίως, ζουν 3,9 χρόνια περισσότερα 
κατά μέσο όρο σε σχέση με τους υπέρβαρους που δεν 
ασκούνται. Οι άνθρωποι φυσιολογικού βάρους, που επίσης 
ασκούνται επί 150 λεπτά την εβδομάδα, ζουν περίπου 4,5 
χρόνια παραπάνω σε σχέση με τα άτομα με φυσιολογικό 
βάρος που δεν ασκούνται, καθώς και 7,2 χρόνια περισσότερα 
σε σχέση με όσους είναι παχύσαρκοι και σωματικά αδρανείς. 
 
Είναι η πρώτη μελέτη που υπολογίζει με τόση ακρίβεια τα 
χρόνια ζωής, τα οποία χάνονται λόγω σωματικής αδράνειας. 
Οι ερευνητές διαπίστωσαν ότι όσοι (των υπέρβαρων 
συμπεριλαμβανομένων) ασκούνται 75 λεπτά μέσα στην 
εβδομάδα, ζουν κατά μέσο όρο 1,8 χρόνια περισσότερο. 
Όσοι ασκούνται επί 450 λεπτά εβδομαδιαίως (6,5 ώρες), 
αυξάνουν το προσδόκιμο ζωής τους κατά 4,5 χρόνια. 
 
Οι ειδικοί συστήνουν τακτική αερόβια σωματική άσκηση 
μέτριας έντασης επί δυόμιση ώρες (150 λεπτά) ή 1,25 ώρες 
(75 λεπτά) μεγάλης έντασης κάθε εβδομάδα. Ως μέτριας 
έντασης ασκήσεις θεωρούνται αυτές στη διάρκεια των οποίων 
ένας άνθρωπος μπορεί να μιλάει, αλλά όχι να τραγουδάει. Ως 
μεγάλης έντασης ασκήσεις θεωρούνται εκείνες στη διάρκεια 
των οποίων ο άνθρωπος μπορεί να πει λίγες μόνο λέξεις, 
χωρίς να σταματήσει για να πάρει ανάσα.

ΤΑ ΟΦΕΛΗ ΕΡΧΟΝΤΑΙ ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΑ ΑΠΟ ΤΟ ΒΑΡΟΣ

Η γυμναστική αυξάνει 
το προσδόκιμο ζωής


